REDAKCJA: Mariusz Warda

SKŁAD: Iga Maliszewska

PROJEKT OKŁADKI: Iga Maliszewska

TŁUMACZENIE: Mariusz Warda

KOREKTA: Anna Lisiecka

Wydanie I

BIAŁYSTOK 2016

ISBN 978-83-7377-827-6

Tytuł oryginału: UPLIFTING PRAYERS TO LIGHT YOUR WAY

Copyright © 2015 by Sonia Choquette

Originally published in 2015 by Hay House Inc.

© Copyright for the Polish edition by Studio Astropsychologii, Białystok 2015

All rights reserved, including the right of reproduction in whole or in part in any form.

Wszelkie prawa zastrzeżone. Żadna część tej publikacji nie może być powielana ani rozpowszechniana za pomocą urządzeń elektronicznych, mechanicznych, kopiujących, nagrywających i innych bez pisemnej zgody posiadaczy praw autorskich.

Informacje zawarte w tej książce nie powinny być traktowane jako zamiennik profesjonalnej opieki medycznej, w związku z czym zawsze wskazane jest zasięgnięcie opinii wykwalifikowanego terapeuty. Wykorzystanie porad z niniejszej książki każdy czytelnik podejmuje na własne ryzyko. Ani autor, ani wydawca niniejszej publikacji nie ponoszą odpowiedzialności za jakiekolwiek straty spowodowane stosowaniem zawartych w książce porad. Dotyczy to również ewentualnego braku ich zrozumienia, zastosowania sugestii autora, jak i porad natury medycznej bądź też materiałów znalezionych na stronach internetowych stron trzecich.

15-762 Białystok

ul. Antoniuk Fabr. 55/24

85 662 92 67 – redakcja

85 654 78 06 – sekretariat

85 653 13 03 – dział handlowy – hurt

85 654 78 35 – www.talizman.pl – detal

strona wydawnictwa: www.studioastro.pl

sklep firmowy: Białystok, ul. Antoniuk Fabr. 55/20

Więcej informacji znajdziesz na portalu www.psychotronika.pl

SKŁAD WERSJI ELEKTRONICZNEJ: Marcin Kapusta

konwersja.virtualo.pl

Spis treści

Wprowadzenie

Przebudzenie:
Modlitwy o odnowienie więzi z twoim duchem

Rozbudzanie swojego ducha

Bycie szczerym w stosunku do siebie

Pozwalanie sobie na wstrząs

Tworzenie ukierunkowanego życia

Wzrastanie

Zajmowanie się tym, co się kocha

Znajdowanie odwagi do bycia tym, kim się jest

Bycie prawdziwym

Witanie zmian

Zwiększanie rzetelności

Odnajdywanie celu

Stawianie czoła obawom

Bycie odpowiedzialnym za swoje szczęście

Przygotowanie:
Modlitwy o nowy początek

Powrót na swoją prawdziwą ścieżkę

Pragnienia własnego serca

Wyznaczanie priorytetów

Ciche działanie

Oczyszczanie karmy

Strach przed porażką

Przyjmowanie zmian

Pamiętanie o oddychaniu

Bycie dobrze nastawionym do świata

Bycie osobą, jaką chce się być

Trzymanie się swoich celów

Ruszanie się

Kierowanie się ku wnętrzu

Karma i lekcje

Początek podróży:
Modlitwy o pozytywną zmianę

Odkrywanie swoich celów

Spełnianie teraz swoich marzeń

Reakcje stresowe

Wiara w siebie

Adaptowanie się do nowych rzeczy

Okazywanie miłości

Mój duchowy plan

Mój wewnętrzny spokój

Samodyscyplina

Uwolnienie od samolubstwa

Ochrona w podróży:
Modlitwy o ustanowienie zdrowych granic

Podążanie za marzeniami i ich chronienie

Uwolnienie od negatywnego wpływu innych osób

Zrywanie więzów

Wycofywanie się

Obserwowanie zamiast absorbowania energii

Uwolnienie od nieszczęśliwych i niewłaściwych relacji

Dystansowanie się od tych, którzy nie traktują mnie właściwie

Mówienie nie

Wrażliwość

Zaprzestanie nadmiernego dawania i robienia zbyt wiele

Wyrażanie siebie

Chronienie swojego spokoju

Zajmowanie się własnymi sprawami

Wnikliwość

Pochmurne niebo:
Modlitwy dla umysłu nękanego problemami

Niepokój

Cierpliwość

Niepewność finansowa

Samokontrola

Wynoszenie w górę swojego ducha

Oddawanie kontroli

Uwolnienie od dramatów

Własna wartość

Wątpliwości względem samego siebie

Bycie w mniejszym stopniu skupionym na sobie

Uwolnienie się od perfekcjonizmu

Stawianie czoła swoim własnym cieniom

Uwolnienie się od negatywnych wzorców związanych z troszczeniem się o siebie

Brak cierpliwości

Deszczowe dni:
Modlitwy dla ciężkiego serca

Depresja

Kiedy dopada znużenie

Kiedy dopada przygnębienie

Wybaczanie sobie swoich pomyłek

Przytłoczenie

Oczyszczanie ran z dzieciństwa

Uciszając fale

Uwolnienie od cierpienia

Akceptowanie rozczarowań

Poczucie samotności i beznadziei

Uzdrowienie żalu

Wewnętrzne poczucie zagubienia

Bycie samotnym

Prośba o więcej cierpliwości

Odrzucenie

Burze i uderzenia piorunów:
Modlitwy na trudne wyzwania

Uzależnienie

Skrajny stres

Czułe punkty

Zdrowienie po chorobie

Ciągłe negatywne nastawienie

Puszczanie uraz w niepamięć

Uwolnienie od gniewu

Uwolnienie od nosicieli strachu

Uwolnienie od zazdrości

Odzyskiwanie radości

Nieuczciwe osądy

Rywalizowanie z innymi bądź poczucie bycia przez nich zagrożonym

Błękitne niebo:
Modlitwy o pomoc samemu sobie

Słabe punkty i złe nawyki

Usuwanie źródeł zakłócenia spokoju

Relaks

Przywracanie dobrego zdrowia

Wybaczanie innym

Zaprzestanie narażania na szwank własnego zdrowia

Szczera komunikacja

Zliczanie swoich błogosławieństw zamiast strachu przed brakiem

Rozchmurzanie się

Wspieranie innych

Uzdrawianie napiętych relacji

Odnajdywanie miłości do siebie

Chwila wytchnienia

Współczucie dla tych, których się nie lubi

Przejście

Obiektywizm

Uwalnianie od żali

Przywracanie dobrego humoru

Podążanie za znakami:
Modlitwy o przewodnictwo

Słuchanie swojego wewnętrznego głosu

Wyostrzanie intuicji

Niepewność

Pomoc od własnego wyższego ja

Wchodzenie w nieznane

Nadmierna impulsywność

Dodatkowe wsparcie

Ufanie przewodnictwu

Podejmowanie wyborów

Obejmowanie kierownictwa nad swoim życiem

Jasność podążania właściwą ścieżką

Przywoływanie własnego wyższego ja podczas podejmowania decyzji

Poddawanie się woli Boga

Zaufanie własnej intuicji

Zdjęcie ciężaru:
Modlitwy o uproszczenie dróg

Usuwanie blokad

Uwolnienie od starych wzorców

Wolność od osądów

Doprowadzanie do końca

Łagodzenie sztywnego myślenia

Obsesja

Uwolnienie od ciężarów

Poddanie i ufanie w pozytywny rezultat

Uwolnienie od poczucia winy

Uwolnienie od natłoku myśli

Akceptowanie siebie takim, jakim się jest

Kończenie niezdrowych relacji

Rozstrzyganie sporów

Niezważanie

Trudne zakończenia

Zaprzestanie narzekań

Zaprzestanie użalania się nad sobą

Współtowarzysze podróży:
Modlitwy o poprawianie relacji

Wdzięczność za przyjaciół

Pomaganie innym

Przezwyciężanie braku bezpieczeństwa w relacjach

Ściganie się z innymi

Lepsze słuchanie

Zwalnianie

Pozytywne towarzystwo

Oświetlanie innym drogi

Ufanie innym

Poprawianie relacji

Bycie upartym

Okazywanie innym szacunku

Niebranie niczego do siebie

Trudne relacje

Akceptowanie innych takimi, jakimi są

Wdzięczność za bolesne lekcje

Błogosławienie innych

Cieszenie się podróżą:
Modlitwy o piękniejsze życie

Otwieranie serca

Wdzięczność za błogosławieństwa obecne w życiu

Stawanie się źródłem światła

Przyciąganie pieniędzy

Rozkładanie skrzydeł

Bycie bardziej radosnym

Wyczuwanie dobroci życia

Zaufanie w trakcie zmian

Podejmowanie ryzyka

Nauki płynące z duchowych lekcji

Uwolnienie od obsesji związanej z wagą ciała

Bycie otwartym na dobre rzeczy

Kreatywność i zabawa

Znajdowanie rozwiązań

Dostrzeganie w każdym światła

Ufanie boskiemu planowi

Cieszenie się życiem

Napotykanie nowych możliwości

Uwolnienie od frustracji

Nowe horyzonty:
Modlitwy o więcej miłości i światła

Wdzięczność za pomoc w rozświetlaniu mroku

Wdzięczność za małe rzeczy

Nauka płynąca z lekcji

Współczucie

Bycie miłym i pełnym miłości

Uwolnienie od karmy

Wdzięczność za dobrobyt

Kochanie w pełni

Służenie innym

Zmiana kierunku

Po prostu amen

Szanowanie Ziemi

Pokój na świecie

Powrót do domu mojego ducha:
Modlitwy o miłość i wdzięczność

Wdzięczność za Twoją łaskę

Wyłącznie miłość

Szerzenie radości

Przynoszenie miłości

Dziękowanie duchowym strażnikom

Wdzięczność za swój wewnętrzny spokój

Błogosławienie naszych posiłków

Alleluja

Docenianie boskiej pomocy

Kroczenie w łasce

Ostatnia modlitwa

Podziękowania

O autorce

Przypisy

Wszystkie rozdziały dostępne w pełnej wersji książki.

Dedykuję tę książkę mojej mamie,

Sonii Polixenii.

To ona pokazała mi siłę modlitwy.

WPROWADZENIE

Modliłam się, od kiedy jestem w stanie sięgnąć pamięcią.

W bardzo wczesnym dzieciństwie wznosiłam modły do mojego Anioła Stróża, Jezusa oraz pełnego miłości i wiecznie obecnego Najświętszego Boga Ojca i Matki. Wszystkich ich prosiłam o miłość i ochronę dla siebie oraz pozostałych członków mojej rodziny. Gdy byłam nastolatką, dodałam do swojego repertuaru modlitw te o właściwe decyzje i bezpieczeństwo… oraz o pomoc w znalezieniu chłopaka. Jako młoda kobieta, tak naprawdę dopiero rozpoczynająca start w dorosłe życie, dołożyłam do modlitewnika prośby o bezpieczeństwo, umniejszenie poczucia osamotnienia i odczuwanego przeze mnie strachu oraz o wsparcie na podłożu finansowym, a konkretnie w kwestii ułatwienia opłacania rachunków.

W pracy zaczęłam modlić się o zdrowie i dobrobyt moich klientów oraz uczniów. Kierowałam również prośby w intencji rozwiania ich obaw i wątpliwości.

Kiedy wyszłam za mąż oraz po powiększeniu się naszej rodziny, dodałam do modlitw te w intencji moich dzieci, męża oraz jego rodziny. Prosiłam również o pomoc w rozwiązaniu wszystkich nękających ich problemów i trudnych decyzji, z jakimi przyszło się zmierzyć naszej rodzinie. Przez całe swoje życie modliłam się również o swoich przyjaciół i ludzi w potrzebie.

Intencje modlitw rozwijały się wraz z moim wzrostem. Jednocześnie zwiększała się również liczba modlitw, które zostały wysłuchane. W rezultacie nie potrafiłam wyobrazić sobie swojego życia bez modlitwy. Wydawało mi się, że życie bez niej przypominałoby próby przetrwania bez tlenu. Modlitwa przynosiła ukojenie mojej duszy i pocieszała mój pełen niepokoju umysł. Była mi potrzebna do życia tak samo jak powietrze.

Modlitwa odciąga cię od obaw opartych na ego i nakierowuje twoją uwagę wprost na prawdę płynącą z serca. To przecież tam swoje źródło znajdują miłość i wsparcie. Modlitwa zachęca cię do oddania kontroli i poddania wszelkich twoich zmartwień i wątpliwości sile wyższej. Zapewnia ci chwilę wytchnienia i zdejmuje całą odpowiedzialność związaną z byciem istotą ludzką.

Nade wszystko, modlitwa przypomina nam, że nigdy nie jesteśmy sami i zawsze możemy liczyć na pomoc Boga. Wystarczy, że Go o nią poprosimy. Modlitwa umacnia naszą pewność siebie i zapewnia odwagę niezbędną do stłumienia nękającego nas strachu. Pozwala nam również kierować się swoją intuicją, podążać za podszeptami serca i uwierzyć, że wszystko się ułoży po naszej myśli.

Modlenie się zapewniło mi przez te wszystkie lata tak wiele ulgi, przewodnictwa, wsparcia i komfortu, że zapełniłam tekstami poszczególnych osobistych modlitw niezliczoną ilość pamiętników. Za każdym razem, gdy je przeglądam i wracam do nich myślami, jestem zdumiona tym, jak wiele moich modlitw zostało wysłuchanych.

Dla mnie modlenie się jest bardzo osobistą rozmową z moim pełnym miłości Stwórcą. To czas, w którym mogę podzielić się z nim swoimi obawami, lękami, bólem i ranami. To wtedy mogę poprosić Boga o wsparcie we wszystkim, z czym aktualnie muszę się zmierzyć. To czas na otwarcie serca i ulokowanie własnej wiary w czymś większym niż moje własne ograniczenia. Czas ten pozwala mi pozostać silną, trzeźwo myślącą i kochającą, niezależnie od tego, co mnie czeka w najbliższej przyszłości.

Modlitwa jest również czasem przeznaczonym na świętowanie. Codziennie modlę się, by podziękować za wszystko, czego doświadczyłam podczas ostatniej doby. Składam podziękowania za wszelkie możliwości i błogosławieństwa, jakie zesłało mi życie, oraz za wszelką pomoc, którą mi zesłano, a z której istnienia nie zawsze mogę zdawać sobie sprawę.

Modlitwa w skrajnie trudnych przypadkach

Kilka lat temu przeżyłam bardzo ciężkie chwile. Wtedy właśnie musiałam stawić czoła, na przestrzeni zaledwie sześciu tygodni, niespodziewanej śmierci mojego brata oraz taty. Co więcej, w tym samym czasie doszło do implozji mojego trzydziestoletniego małżeństwa.

Osamotniona i wypełniona żalem oraz gniewem padłam na kolana i zaczęłam modlić się o uzdrowienie. Nic innego nie było w stanie przynieść mi w tym czasie ulgi. W odpowiedzi na modlitwy poczułam intuicyjną chęć samotnego przejścia legendarnej, starożytnej, ośmiusetkilometrowej pielgrzymki. Mowa o Drodze św. Jakuba (Camino de Santiago). Ciągnie się ona przez Pireneje i Hiszpanię. Postąpiłam w zgodzie ze swoimi odczuciami. Doświadczeniami z tamtej wędrówki podzieliłam się w swojej książce zatytułowanej Walking Home: A Pilgrimage from Humbled to Healed[1].

Z modlitwą w charakterze mojego nieustannego towarzysza, będącego zarazem źródłem ogromnej siły, byłam w stanie ukończyć tę uciążliwą podróż, wędrując głównie podczas niepogody, pomimo przebytej krótko przedtem operacji kolana i z praktycznie zerowym doświadczeniem (jak również przygotowaniem, skoro o tym mowa) w długodystansowych pieszych wędrówkach. Z mocą modlitwy popychającą mnie do przodu ostatecznie ukończyłam pielgrzymkę i tym samym uleczyłam swoje życie z trawiącego je niewypowiedzianego bólu oraz smutku. W tym samym czasie odkryłam również głęboki i trwały spokój w głębi własnego serca.

To właśnie moc modlitwy, jakiej doświadczyłam podczas tej wędrówki, zainspirowała mnie do napisania niniejszej książki.

Bardziej niż w jakimkolwiek innym momencie całego mojego życia potrzebowałam dodatkowej pomocy i intensywnie o nią prosiłam. Tym samym błagałam o wsparcie w radzeniu sobie z pojawiającymi się przede mną wyzwaniami. Robiłam to poprzez nieustanne powtarzanie modlitw, zarówno pisanych na kartkach, jak i wypowiadanych na głos. Jeśli było to konieczne, powracałam do nich kilkakrotnie podczas jednego dnia. Wszystko to miało na celu umożliwić mi trzeźwą ocenę sytuacji, podnieść na duchu i pozwolić pójść naprzód z poczuciem doświadczonej łaski. Były momenty, w których moje modlitwy składały się tylko ze słów Proszę, pomóż mi oraz Dziękuję. Dziękuję. Z góry dziękuję za odpowiedź na moją modlitwę. To wystarczyło. Moje modlitwy zostały wysłuchane, a udzielona na nie odpowiedź przerosła moje wszelkie oczekiwania.

Wierzę, że ty również możesz doświadczyć takiej samej ulgi i wewnętrznego przewodnictwa, jakie dane mi było poczuć dzięki zadziwiającej mocy modlitwy.

Podczas podróży, jaką jest nasze życie, zawsze pojawiają się okazje, podczas których prosimy o wsparcie naszego duchowego rozwoju. Te przejścia na wyższy poziom mogą być bardzo wymagające, a nawet przerażające. Mowa o momentach, w których musimy stawić czoła gwałtownym i niespodziewanym zmianom – stracie, śmierci, zdradzie, chorobie i wielu innym – bądź też wchodzimy do miejsca zwanego „najmroczniejszymi zakamarkami duszy”. Życie wydaje się przytłaczające i niezadowalające w sposób, którego już nie możemy ignorować, wskutek czego wpadamy w rozpacz, obawiając się, że zgubiliśmy swoją drogę i nigdy nie będziemy w stanie ponownie znaleźć szczęśliwego i pełnego znaczenia życia.

Ta książka z modlitwami jest napisana szczególnie z myślą o wykorzystywaniu jej w takich właśnie wymagających momentach duchowego rozwoju. Takie okresy umieszczają nas na trasie naszej ukrytej duchowej podróży, którą musimy pokonać, by przeanalizować nasz sposób widzenia i podejście do rozmaitych tematów. Jest to znakomita okazja, by poddać analizie siebie, nasze związki oraz czyny – zarówno te w życiu prywatnym, jak i zawodowym – żeby sprawdzić, czy żyjemy w zgodzie ze swoim najpełniejszym i najbardziej autentycznym potencjałem duchowym. Jeśli nie, musimy znaleźć w sobie odwagę, by uczynić zmiany niezbędne do powrotu na właściwą ścieżkę, prowadzącą wprost ku naszemu prawdziwemu ja. Są to momenty, w których zostajemy wezwani do wzięcia odpowiedzialności za swoje życie i zrobienia wszystkiego, co w naszej mocy, by żyć jako w pełni świadomi, zadowoleni i posiadający cel uduchowieni dorośli.

Wewnętrzna duchowa podróż ma miejsce wtedy, gdy jesteśmy zaproszeni do odrzucenia przekonań i zachowań, które już nam nie służą, i odrzucenia wszelkich skłonności do stawiania się w roli ofiary, pogrążania w stagnacji, bierności i samozniszczeniu, które to zachowania generują bezsilność, frustrację albo cierpienie u nas samych bądź innych ludzi. To nie jest łatwe zadanie, lecz podczas niego możemy wykorzystać całą boską pomoc, jaka może być nam zesłana. To jest właśnie czas na modlitwę.

Jak ta książka jest rozplanowana

Tak jak każda inna podróż, nasza wspólna wyprawa przez kolejne strony tej książki zapewni każdemu z nas unikalne wyzwania i okazje do dokonania duchowego rozwoju. Podzieliłam tę książkę na części odpowiadające poszczególnym aspektom duchowego rozwoju, dzięki czemu będziesz mógł dokonać wewnętrznej analizy, a jednocześnie krok po kroku będziesz prowadzony naprzód.

Pierwszy fragment został zatytułowany Przebudzenie. W tej części znajdziesz modlitwy o wspomożenie w przezwyciężaniu braku szczęścia oraz wsparcie w odnajdywaniu odwagi i siły niezbędnej do rozpoznania, które elementy życia wymagają twojej interwencji. Dotyczy to sfer, w których coś nie działa, nie przynosi satysfakcji bądź też nie odzwierciedla tego, kim jesteś bądź chciałbyś zostać. Modlitwy umieszczone w tej części książki są prośbami o boskie wsparcie umożliwiające przejście na prawdziwą ścieżkę rozwoju, nawet jeśli początkowo może wydawać się to wyjątkowo przytłaczające bądź też nawet niemożliwe do osiągnięcia.

Kolejna część, zatytułowana Przygotowanie, oferuje modlitwy mające pomóc ci przygotować się do dokonania wielkich zmian w życiu, takich jak stawienie czoła własnym strachom, dokonanie przełomów, doświadczanie prawdziwego życia oraz wielu innych… nawet jeśli będzie to oznaczało powstanie innych rozczarowań bądź też nic nie zmieni w kwestii dręczących cię zmartwień.

Następny fragment, zatytułowany Początek podróży, oferuje modlitwy, dzięki którym zrzucisz z siebie powłokę dotychczasowego życia i zaczniesz wzrastać do nowej egzystencji. Modlitwy te koncentrują się na zadaniach takich jak odkrywanie prawdziwych celów własnej duszy, odzyskanie wiary w siebie oraz uzyskanie więzi z planem duchowym na obecne życie.

Kolejne pięć sekcji niniejszej książki zapewnia modlitwy o ochronę i uzdrowienie. Ochrona w podróży pozwoli ci stworzyć zdrowe osobiste granice, odciąć więzi, które nie są dobre dla twojej duszy, oraz pozostawać wolnym od negatywnych energii, które mogą próbować znaleźć do ciebie drogę w czasie, gdy będziesz powracał do tego, jaki naprawdę jesteś. Pochmurne niebo dotyczy problemów mentalnych, które pozbawiają twój umysł spokoju. Deszczowe dni skupiają się na emocjonalnych wzlotach i upadkach, które to wahania są przyczyną bycia nieszczęśliwym. Burze i uderzenia piorunów zachęcają cię do zajęcia się wydarzeniami wprowadzającymi w twoim życiu zakłócenia oraz walką, która może wytrącać cię z równowagi. Błękitne niebo skupia się na tym, byś wyciągnął odpowiednie nauki z duchowych lekcji, ponieważ jest to jedyny sposób na przywrócenie wewnętrznego spokoju i równowagi.

W części zatytułowanej Podążanie za znakami znajdziesz zarówno modlitwy pozwalające podążać za subtelnymi, intuicyjnymi znakami oddziałującymi na twoją duszę, jak również modlitwy o dokonanie zmian w relacjach międzyludzkich. Chodzi tu zarówno o związki, które przestają istnieć, jak i te, które masz nadzieję stworzyć w przyszłości. Fragment ten zapewni ci również modlitwy przydatne w osiąganiu porozumienia z innymi ludźmi, szczególnie tymi, z którymi nasze relacje były dalekie od ideału.

Zdjęcie ciężaru zawiera modlitwy pozwalające oderwać się od percepcji opartej na ego oraz wzorców zachowań czyniących życie trudnym i pełnym bólu. Kolejna część, zatytułowana Współtowarzysze podróży, skupia się na modlitwach dotyczących radzenia sobie z trudnościami związanymi z innymi ludźmi. Znajdziesz tam również modlitwy o przyciągnięcie do swojego życia pozytywnych, pełnych wsparcia relacji.

Cieszenie się podróżą dostarcza ci modlitwy, które pozwalają otworzyć się przed nowymi drogami bycia, działania i doświadczania siebie jako boskiego ducha. Pozwalają one również przejść na całkowicie nowy, dużo bardziej stosowny, podnoszący na duchu i autentyczny sposób życia[2]. Te modlitwy wspierają twoje pełne zsynchronizowanie się ze swoim duchem i świętym planem dla twojej duszy.

Nowe horyzonty to modlitwy w intencji znalezienia współczucia, dobroci i wdzięczności za dostrzegane i doświadczane piękno oraz miłość, które znajdują się wszędzie w twoim otoczeniu. Końcowa część, zatytułowana Powrót do domu mojego ducha, kładzie nacisk na wdzięczność, miłość, uznanie i błogosławieństwa. Te modlitwy napełnią twoje życie wewnętrznym odprężeniem i spokojem.

Z pewnością zauważysz, że każda proponowana przeze mnie modlitwa ma taki sam początek, a mianowicie wezwanie w imię miłości i światłości Najświętszego Boga Ojca i Matki. Ciągłe powtarzanie tej otwierającej modlitwę inwokacji przygotowuje twój umysł do wyciszenia i czyni go bardziej wrażliwym na boskie wsparcie. Tym samym jesteś w stanie w większym stopniu otrzymywać miłość i błogosławieństwa, o które prosisz. Co więcej, każda modlitwa kończy się podziękowaniami i wyrażeniem wdzięczności za to, że zostanie ona wysłuchana. To zakończenie służy za akt wiary i pozwala ci oddać swoje modlitwy w ręce Boga.

Jak i kiedy się modlić

Łatwo jest się modlić.

Wszystkim, czego potrzebujesz, by się właściwie modlić, jest umiejętność odczuwania słów modlitwy w swoim sercu. Nie przejmuj się niedostatkami wiary. Jeśli odczuwasz wątpliwości, pomódl się o więcej wiary. Ważne, żebyś był w tym szczery. To wszystko.

Możesz modlić się w ciszy bądź na głos, w zależności od tego, którą z tych form preferujesz. Ja, osobiście, wolę się modlić na głos, ponieważ wsłuchiwanie się we własne słowa pomaga uciszyć wszelkie pozostałe głosy, jakie w innym przypadku mogłyby się uaktywniać w mojej głowie. Wycisza to również bardzo skutecznie mojego ducha. Oczywiście, głośna modlitwa nie jest wskazana we wszystkich życiowych sytuacjach. Ważne, żebyś miał w tym momencie świadomość, że cicha modlitwa jest równie potężna jak głośna. Ważne jest zaprzestanie zamartwiania się tym, jak się modlić, i po prostu rozpoczęcie modlitwy. To, jak będziesz się modlił, uzależnione jest wyłącznie od ciebie i twoich preferencji.

Jak korzystać z tej książki

Istnieje wiele sposobów korzystania z tej książki:

• Możesz zacząć ją od samego początku i odmawiać jedną modlitwę na dobę. Możesz również chcieć otworzyć określoną sekcję książki, wybierając tę, która najlepiej obrazuje moment życia, w jakim się aktualnie znajdujesz. W takim przypadku możesz skupić się tylko na modlitwach znajdujących się w danej części i je właśnie kontemplować.

• Możesz co rano otwierać książkę na przypadkowej stronie i traktować znajdującą się na niej modlitwę jako element rozpoczynania dnia. Jeśli to możliwe, przeczytaj wybraną modlitwę na głos, a następnie posiedź przez chwilę bądź dwie w ciszy, koncentrując się na odczuciach, jakie modlitwa wywołała w twoim sercu. Wdychaj słowa modlitwy, a następnie podczas wydechów odsyłaj jej treść Bogu. Kiedy już ją Mu odeślesz, pozwól się wyciszyć swojemu sercu ze świadomością, że Bóg nie tylko otrzyma twoją prośbę, ale również na nią odpowie. Miej wiarę i odrzucaj wszelkie wątpliwości bądź zmartwienia.

• Jeśli nie będziesz z niej korzystać o poranku, możesz otworzyć książkę w ciągu dnia i przeczytać zawartą w niej modlitwę, szczególnie jeśli dany dzień jest pełen trudnych wyzwań.

• Innym dobrym momentem na modlitwę jest czas przed posiłkami. Wypowiedz słowa wybranej modlitwy, by nasycić nią duszę w takim samym stopniu, w jakim zamierzasz pożywieniem nasycić swoje ciało.

• Kolejnym oczywistym momentem wypowiadania słów modlitwy jest czas przed pójściem spać. Wtedy również możesz otworzyć tę książkę i wypowiedzieć słowa modlitw zawartych na jej stronach. Kiedy kończysz już swoją dzienną aktywność, możesz poddać wszystkie swoje zmartwienia i potrzeby Bogu i jego boskim pomocnikom, aniołom oraz duchowym przewodnikom, by wszyscy oni mogli zajmować się twoimi sprawami, podczas gdy sam będziesz regenerował swoje siły w trakcie snu.

Innymi słowy, zawsze jest właściwy moment na modlitwę. Używaj zatem tej książki za każdym razem, gdy będziesz czuł taką potrzebę, zarówno w ciągu dnia, jak i w nocy. Poniżej znajdziesz jeszcze kilka pomocnych zastosowań mojej publikacji:

• Użyj jasnego pisaka, by zakreślić teksty swoich ulubionych modlitw, bądź też umieść kolorowe zakładki na stronach zawierających modlitwy, które w największym stopniu na ciebie oddziałują. Powracanie do tych modlitw raz za razem, wypowiadanie ich na głos i zawierzanie swoich potrzeb Bogu umacnia twoją wiarę.

• Możesz również przeczytać jakąś modlitwę, a następnie samodzielnie napisać jej zindywidualizowany odpowiednik. Niech moje modlitwy służą ci jak trampolina dla serca. Pozwól, by podnosiły cię na duchu w czasie, gdy sam będziesz oczekiwał na wyrażenie i wysłanie do Stwórcy swoich własnych modlitw.

• No i w końcu, o ile taka idea cię nie odstręcza, wycinaj poruszające cię modlitwy z tej książki, a następnie rozwieszaj je w miejscach, na które często w ciągu dnia natrafia twój wzrok. Modlitwy działają, jeśli ich używasz, a rozmieszczenie ich w swoim otoczeniu jest znakomitym sposobem na zmotywowanie do częstego ich powtarzania. W całym moim domu są porozkładane karteczki z modlitwami. Za każdym razem, gdy się na którąś z nich natykam, czytam na głos zawartą na niej modlitwę. Ogrzewa to moje serce, zwiększa duchowy komfort i pozwala nawiązać kontakt z Bogiem, na przekór odczuwanemu przeze mnie strachowi.

Wykaż się kreatywnością w korzystaniu z mojej książki. Znajdź swój własny sposób i uczyń z niej coś, co masz zawsze pod ręką. Noś ją ze sobą, ulepszaj, a nade wszystko korzystaj z niej! Na jej końcu znajdziesz kilka pustych stron, na których możesz notować własne modlitwy. Spraw, by zawarte tutaj modlitwy przyniosły twojej duszy spokój, wyciszenie i ukojenie. Nade wszystko, pozwól tej publikacji ułatwić ci nawiązanie kontaktu z Najświętszym Bogiem Ojcem i Matką, boskim światłem pełnym miłości i sercem wszechświata, które nieustannie darzy cię najczystszą miłością.

Mam nadzieję, że na kolejnych stronach znajdziesz pociechę, pewność, odnowienie wiary i głębsze połączenie z nieskończoną bożą miłością. Wierzę, że wszystko to będzie ci towarzyszyć w podróży powrotnej do twojego najprawdziwszego ja. Jesteś pięknym światłem we Wszechświecie, a modlitwy te pozwolą ci zdać sobie z tego sprawę.

Ponad wszystkimi modlitwami z tej książki jedno jest dla mnie najważniejsze. Pragnę, by ta publikacja przyniosła ci spokój w trudnych czasach i pomogła cieszyć się wtedy, gdy dostąpisz powodów do radości. Jeśli z niej skorzystasz, jestem przekonana, że będzie ci to dane.

Z wyrazami najszczerszej miłości

Sonia

PRZEBUDZENIE

Modlitwy o odnowienie więzi z twoim duchem

Jak już wspomniałam wcześniej, w tej części znajdziesz modlitwy o wspomożenie w przezwyciężaniu braku szczęścia oraz wsparcie w odnajdywaniu odwagi i siły niezbędnej do rozpoznania, które elementy życia wymagają twojej interwencji. Dotyczy to sfer, w których coś nie działa, nie przynosi satysfakcji bądź też nie odzwierciedla tego, kim jesteś bądź chciałbyś zostać. Modlitwy w tej sekcji książki są prośbami do Boga o pomoc w rozbudzaniu twojego śpiącego ducha, powrót do zintegrowania się ze swoim prawdziwym ja i znalezienie w sobie siły niezbędnej do uczynienia zmian potrzebnych do powrotu na ścieżkę swojego ducha. Kiedy będziesz robił pierwsze kroki w tym kierunku, poczujesz, że jakaś większa siła prowadzi cię do upragnionego celu.

Rozbudzanie swojego ducha

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski roznieciła płomień w moich trzewiach i obudziła śpiącego w moim ciele ducha. Oczyść mnie ze złudnego samozadowolenia, w którym dotychczas tkwiłem, i spraw, bym po raz kolejny poczuł prawdziwą ekscytację swoim obecnym życiem. Proszę, otwórz mi oczy, abym mógł dostrzec to, co przeoczyłem. Otwórz moje uszy, abym dowiedział się o tym, co zignorowałem. Otwórz również moją świadomość, bym mógł doceniać piękno, jakiego jestem świadkiem. Spraw, proszę, bym na bazie tego piękna sam również stworzył coś pięknego w moim życiu. Zostałem odłączony od mojego prawdziwego ducha i straciłem kontakt z moim wewnętrznym światłem. Wyślij swoje anioły do tańca wokół mojej osoby i zapewnij mi łaski, dzięki którym na nowo zacznę odkrywać życie z dziecięcą ekscytacją. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na spodziewane błogosławieństwa.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Bycie szczerym w stosunku do siebie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski odnalazła mnie nawet wtedy, gdy sam się zagubiłem. Natchnij mnie swoim boskim oddechem i oczyść moją duszę ze wszystkiego, co nie współgra z moją najprawdziwszą naturą. Modlę się do Ciebie o to, byś uwolnił mnie od wszelkich związków, jakie mi nie służą, i przyciągnął do mojego życia relacje, które będą dla mnie naprawdę dobre. Pozwól mi być szczerym z sobą samym w kwestii mojej motywacji. Wspomóż mnie, proszę, w radzeniu sobie w relacjach z innymi ludźmi i strzeż mnie od oddawania się niegodnym manipulacjom i wyrachowanym, opartym na ego intrygom zubożającym moją autentyczność i ducha. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by nakierowały mnie z powrotem ku mojemu autentycznemu życiu. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na oczekiwane błogosławieństwa.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Pozwalanie sobie na wstrząs

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pozwoliła mi na doświadczanie nowych rzeczy. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi przełamać okowy rutyny, ponieważ obawiam się, że będę musiał w niej tkwić już po kres swych dni. Wybudź mnie z tego transu i pomóż mojej wewnętrznej magii znowu ukazać się całemu światu poprzez zaangażowanie mnie w coś całkowicie nowego, co będzie jednocześnie leżało z dala od moich dotychczasowych stref komfortu. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na spodziewane błogosławieństwa.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Tworzenie ukierunkowanego życia

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski zwróciła mi całą energię, jaką roztrwoniłem, dzięki czemu będę mógł wykorzystywać ją do budowania bardziej autentycznego i wypełnionego większą dawką miłości życia. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi pozostać na nowo obranym kursie i by dopilnowały, że nie zawrócę z właściwej ścieżki, by znowu marnotrawić czas, zwlekać i tworzyć wymówki zamiast koncentrować się na rzeczach mających znaczenie dla mojego serca i duszy. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, jakie dzisiaj staną się moim udziałem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wzrastanie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi wzrastać ku przepięknemu Światłu, którym w rzeczywistości jestem. Pomóż mi uwolnić się od dziecinnych strachów i oczekiwań, potrzeby aprobaty ze strony przełożonych oraz przekonania, że inni powinni się o mnie troszczyć. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi prowadzić życie wolne od strachu, za to pełne oczekiwań dobrych rzeczy będących skutkiem moich własnych starań. Niech rozbudzą również moją aprobatę dla siebie samego, odpowiedzialność za moje czyny oraz zaangażowanie w działania służące mojemu szczęściu i bezpieczeństwu. Podczas nasyconego pewnością siebie wkraczania na ścieżkę wewnętrznej mocy z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Zajmowanie się tym, co się kocha

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi w pełni poświęcić się temu, co kocham i co przemawia do mojego serca. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi zrobić dzisiaj wszystko, co będzie służyło mojej przyszłości. Niechaj moje czyny prowadzą ku upragnionej przyszłości zamiast oczekiwania, że marzenia same się spełnią. Pomóż mi w pełni zaangażować się w te działania oraz w stu procentach poddać się sprawom i ludziom, którzy są dla mnie ważni. Uwolnij mnie od unikania zaangażowania w obawie przed poniesieniem porażki. Modlę się do Ciebie o odwagę i łaskę niezbędne do stworzenia właściwych priorytetów, skoncentrowania się i włożenia maksymalnych wysiłków i całego serca w to, co mnie wzywa. Zapewnij mi, proszę, wiarę niezbędną do konsekwentnego parcia ku realizacji założonych sobie przeze mnie celów. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, jakie dzisiaj staną się moim udziałem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Znajdowanie odwagi do bycia tym, kim się jest

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi znaleźć odwagę niezbędną do stawienia czoła konsekwencjom wynikającym z tego, kim naprawdę jestem. Zapewnij mi siłę potrzebną do uwolnienia się od wszystkiego, co nie idzie w parze z aktualnymi potrzebami mojego ducha, nawet jeśli próba wyzwolenia może jawić mi się jako coś przerażającego. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi podążać za potrzebami mojego serca i ignorować protesty ego – zarówno mojego, jak i innych ludzi. Otocz mnie boskimi obrońcami, którzy usuną z mojej drogi wszelkie trudności i przeszkody oraz ośmielą mnie do powrotu do mojej prawdziwej natury. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz zapewnienie mi siły niezbędnej do zrealizowania tego, czego pragnę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Bycie prawdziwym

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski zapewniła mi odwagę niezbędną do bycia autentycznym i niezatracania się w fałszywości w jakiejkolwiek kwestii. Zapewnij mi błogosławieństwa potrzebne do ujawnienia się i wyjawienia innym ludziom prawdziwej natury mojego serca. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi przezwyciężyć strach przed odrzuceniem i wypełniły moje serce miłością do siebie samego, co z kolei umożliwi otwarcie się na innych ludzi. Uwolnij mnie od nawyku otaczania własnego serca nadmiernie ochronną energią, która skutkuje wytworzeniem poczucia osamotnienia i izolacji. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i ponowne wprowadzenie mnie na ścieżki pełne miłości.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Witanie zmian

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi wyjść naprzeciw zmianom mającym miejsce w moim życiu. Chcę się z nimi skonfrontować z pewnością siebie oraz przekonaniem, że mają one na uwadze moje najwyższe dobro. Modlę się w szczególności z myślą o sprawach, których zaistnienia nie jestem w stanie obecnie połączyć ze swoim najwyższym dobrem. Chcę zaakceptować to, że pewnych spraw nie jestem w stanie w chwili obecnej pojąć. Modlę się, żeby Twoje najświętsze błogosławieństwo rozświetlało moje wewnętrzne światło, podczas gdy będę kroczył mglistymi ścieżkami, przez które prowadzi mnie twoja pełna miłości obecność. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, jakie staną się moim udziałem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Zwiększanie rzetelności

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi dotrzymywać słowa, działać w zgodzie z zobowiązaniami i świadomością własnych ograniczeń, dzięki czemu inni będą mogli na mnie polegać i mi zaufać. Modlę się, byś pomógł mi wyrażać siebie w sposób jasny, przyjazny i nacechowany miłością. Pomóż mi to robić również w chwilach, w których taki sposób zachowania wydawać się może niewygodny. Zapewnij mi siłę potrzebną do uszanowania własnych uczuć oraz siebie samego, niezależnie od tego, co mówią bądź myślą inni ludzie. Analogicznie, powstrzymuj mnie przed liczeniem na tych, którzy nie mogą czegoś dla mnie zrobić, i pomóż mi w tym, bym nie podchodził do ewentualnej odmowy zbyt osobiście. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by zapobiegały wykorzystywaniu przeze mnie innych ludzi i chroniły mnie przed byciem wykorzystanym przez kogoś innego. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na pomoc, która zostanie do mnie wysłana.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Odnajdywanie celu

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski wypełniła mnie nowym poczuciem posiadania celu, dzięki czemu uniknę marnotrawienia swojej energii na rzeczy, które nie mają szans zapewnić satysfakcji mojej duszy. Wykonywanie takich działań skutkuje bowiem powstawaniem u mnie uczucia zniechęcenia i niezadowolenia. Proszę, zaprowadź mnie z powrotem ku temu, co zapewnia spełnienie mojej duszy i pomaga mi wykorzystywać swoje wyjątkowe dary i talenty w sposób służący mojemu najwyższemu dobru i czyniący świat lepszym miejscem. Pomóż mi uwolnić z siebie cały strach i niepewność. Daj mi się wznieść ponad takie uczucia i pozwól mojej intuicji naprowadzić mnie na właściwą ścieżkę. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by oczyściły drogę, którą dzięki twojej łasce podążać będzie moja dusza, nawet jeśli na tym etapie zdolna jest wyłącznie do raczkowania. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na jasne wskazówki odnośnie dalszych kroków.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Stawianie czoła obawom

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi przestać udawać, że prowadzone dotychczas życie jest takim, jakiego naprawdę pragnę. Zapewnij mi odwagę niezbędną do zostania osobą, jaką dane jest mi być, i pomóż w dokonywaniu zmian, które są konieczne do osiągnięcia szczęścia. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi w zaprzestaniu ucieczki przed moimi obawami, a zamiast tego umożliwiły stawienie czoła strachowi. Prowadź mnie, Panie, ku życiu, o jakim marzę, nawet jeśli w tej chwili obawiam się postawić kroki na drodze, która ku niemu prowadzi. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, o które poprosiłem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Bycie odpowiedzialnym za swoje szczęście

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi wziąć pełną odpowiedzialność za swoje szczęście i odwiodła od przenoszenia owej odpowiedzialności na innych ludzi. Proszę, zapewnij mi dojrzałość i siłę niezbędną do podejmowania zdrowych, opartych na miłości własnej decyzji oraz podejmowania działań, jakimi powinienem wspierać własne dobro na wszelkie możliwe sposoby. Pomóż mi poczuć entuzjazm z powodu mojego życia, robić rzeczy, które kocham, i interesować się tym, co przemawia do mnie po obraniu nowej drogi. Pomóż mi pozostawić za sobą przeszłość i skupić swoją uwagę na teraźniejszości i wszystkim, co mogę teraz robić dla mojego ducha i dzięki czemu jestem w stanie przyczyniać się do zmian w życiu – zarówno swoim, jak i innych ludzi. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę, nie mogąc się już doczekać życia w teraźniejszości.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

PRZYGOTOWANIE

Modlitwy o nowy początek

W tej części znajdziesz modlitwy mające pomóc ci przygotować się na duchową podróż ku swojemu prawdziwemu ja poprzez realizowanie prawdziwych pragnień twojego serca, ustalenie właściwych priorytetów, dokonywanie zmian, decydowanie o tym, jaką osobą pragniesz być obecnie, oraz wiele innych czynności. Celem modlitw zebranych w tej sekcji jest wspomożenie cię w inicjowaniu pozytywnych zmian w twoim życiu.

Powrót na swoją prawdziwą ścieżkę

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę o dar Twojego uzdrowienia, ponieważ wyczuwam, że moje życie przestało być spójne z potrzebami ducha. Nie jestem już w stanie dalej uczestniczyć w tej zwodniczej szaradzie. Zapewnij mi odwagę do przyznania się do życia w kłamstwie i rozpoczęcia podróży w kierunku mojego prawdziwego ja. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by prowadziły mnie w trakcie tego przejścia, emanując swoją miłością i łagodnością. Niechaj sprawią one również, że wskutek zachodzących w moim życiu zmian nie ucierpią żadne postronne osoby. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, o które poprosiłem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Pragnienia własnego serca

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski usunęła ze mnie wszelkie oznaki niezdecydowania w czasie, gdy będę wyznaczał sobie nowe cele. Zapewnij mi pewność siebie, dzięki której w moim sercu zrodzi się pragnienie oraz uwolnię się od wszelkich wymówek, jakie mogłyby mnie powstrzymywać przed realizacją marzeń. Pomóż mi zachować konsekwencję i nie zniechęcać się w trudniejszych momentach. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by towarzyszyły mi w chwilach stanowiących dla mnie wyzwanie. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, o które poprosiłem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wyznaczanie priorytetów

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski nakierowała moją uwagę na to, co jest naprawdę ważne i warte zachodu, oraz pomogła ignorować to, co takie nie jest. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi rozpoznawać różnicę pomiędzy wagą poszczególnych kwestii. Przyznaję, że często jestem niezdecydowany odnośnie tego, na czym powinienem się skupić i czemu nadać wysoki priorytet. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, o które poprosiłem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Ciche działanie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby Twoja łaska pomogła mi przestać mówić o tym, co chciałbym zrobić, a zamiast tego wspomogła mnie w rzeczywistym rozpoczęciu moich działań. Ośmiel mnie do zaprzestania życia w wyimaginowanej rzeczywistości, pełnej marzeń i ambicji, w której nie podejmuję jakichkolwiek kroków ku realizacji swoich celów. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi zaprzestać marnowania słów oraz wykorzystać na działania zaoszczędzoną w ten sposób energię. Jestem gotów na podjęcie realnych kroków naprzód i proszę o Twoje boskie wsparcie, które może ułatwiać mi realizację marzeń.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Oczyszczanie karmy

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski usunęła z mojego serca nadmierny ciężar. Jeśli ciągną się za mną jakieś niedokończone sprawy bądź karmiczne lekcje, które powinienem odrobić, spraw proszę, żeby dotarły one do mojego umysłu, dzięki czemu będę w stanie się nimi zająć. Jeśli wewnętrzny ciężar bierze się wyłącznie z bolesnych wspomnień, które uległy zamrożeniu w strukturze czasu, a obecnie nie spełniają żadnej użytecznej funkcji, usuń proszę ze mnie ten smutek i zastąp go jasnością wynikającą z posiadania pełnego spokoju w swoim sercu. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, o które poprosiłem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Strach przed porażką

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi rozpocząć rzeczy, których unikałem z obawy przed poniesieniem porażki. Zapewnij mi łaskę pójścia przed siebie. Pomóż mi wkroczyć z pewnością siebie w nieznane. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by towarzyszyły mi, szczególnie w momentach, w których tracę z oczu dalszą drogę. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i jestem wdzięczny za to, że zawsze przy mnie jesteś.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Przyjmowanie zmian

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi zaakceptować zmiany, jakie mnie czekają (w mojej pracy, związkach bądź domu), z godnością i wiarą. Pozwól mi zaufać w to, że z drugiej strony tego znaczącego przejścia czekają na mnie bezpieczeństwo i trzeźwe spojrzenie na rzeczywistość. Pomóż mi uzyskać przekonanie, że wszelkie zmiany mają korzystny wpływ na ewolucję mojej duszy. Uwolnij mnie od strachu, jaki powoduje perspektywa tak daleko idących przemian i przekonanie, że w jakimś stopniu zmniejszą one poziom mojego bezpieczeństwa. Pomóż mi oddać w Twoje ręce kwestie mojego bezpieczeństwa i ułatw mi podążanie dzień po dniu za twoim przewodnictwem. Pozwól mi uwolnić się od przeszłości i pójść naprzód wraz z następującymi zmianami. Niech zacznę dostrzegać, że choć przemiany jawią się jako coś niełatwego, prowadzą one ku nowej przyszłości, w której pojawią się przede mną nowe, cudowne początki i możliwości, jakich w chwili obecnej nie jestem sobie nawet w stanie wyobrazić. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi zaakceptować to, co ma miejsce, i uwolniły od oporu związanego z nieuniknionymi przemianami teraźniejszości. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, jakie dzisiaj staną się moim udziałem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Pamiętanie o oddychaniu

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi oddychać i uwolniła od prób wstrzymywania oddechu. Pozwól mi uwolnić z siebie cały strach, jaki zapiera oddech w mojej piersi, i zapełnić powstałe po nim miejsce wiarą pokładaną w Twoim przewodnictwie i ochronie, które zawsze mi towarzyszą podczas stawania naprzeciw największym życiowym przemianom. Zapewnij mi pewność siebie, jakiej potrzebuję, by głęboko oddychać i być w pełni osadzonym w teraźniejszości. Pozwól mi otworzyć się na wszelkie pojawiające się przede mną możliwości i spraw, bym nie ustawiał się do nich w kontrze z obawy przed byciem zranionym, usłyszeniem odmowy bądź też utratą kontroli. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na pojawienie się we mnie wewnętrznej przestrzeni niezbędnej do oddychania.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Bycie dobrze nastawionym do świata

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby Twoja łaska pomogła mi znaleźć nowe możliwości, zamiast tkwienia w stanie braku satysfakcji i nierobienia niczego, by to zmienić. Rozbudź moją pewność i wiarę w to, że żyję w pięknym, pełnym możliwości świecie, który tylko czeka, żebym zaczął w pełni korzystać z oferowanych przez niego dóbr. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by nakierowały moją uwagę na otwarte drzwi, jakie się przede mną pojawiają, i delikatnie popchnęły mnie w ich kierunku. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę.

PS Nie obrażę się, jeśli zamiast delikatnego popchnięcia zastosujesz bezpardonowe wepchnięcie!

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Bycie osobą, jaką chce się być

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi traktować innych ludzi z szacunkiem, niezależnie od tego, jak te osoby odnoszą się do mnie. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by strzegły mnie przed zachowywaniem się w sposób nieodzwierciedlający tego, kim jestem i kim decyduję się być. Nawet jeśli jestem prowokowany, pomóż mi odpowiadać w sposób pełen miłości, uprzejmości, szacunku i osadzenia w rzeczywistości. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za pomoc w stawieniu czoła ludziom z mojej codzienności, którzy pogarszają moje samopoczucie albo wywołują u mnie zmartwienia, w sposób pełen dobrych obyczajów i miłości.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Trzymanie się swoich celów

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski zapewniła mi samodyscyplinę niezbędną do pracy nad codziennymi celami. Niechaj Twoja łaska sprawi, że będę podejmował działania zamiast wypowiadać o nich puste słowa. Zapewnij mi swoje dobrotliwe błogosławieństwo, które przerwie moje usprawiedliwienia, usunie zakłócenia spokoju i pokona strach przed ewentualnym niepowodzeniem. Modlę się do Ciebie, byś zesłał swoje cudowne anioły, które pomogą mi podejmować codzienne decyzje tak, by moje wybory były zbieżne z oczekiwaniami i kierowały mnie ku nadrzędnemu celowi. W całej swej skromności proszę o Twoją boską obecność. Niechaj sprawi ona, że podczas realizacji swoich celów będę skupiony na tym, co kocham, zamiast na tym, co mnie przeraża. Niech Twoja obecność utrzymuje mnie w ruchu ku realizacji celów i spraw, że będę zbliżał się do nich kroczek po kroczku. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, jakie staną się moim udziałem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Ruszanie się

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi tańczyć lub biegać, lub iść, lub ćwiczyć z hula-hoop… Wspieraj mnie w każdej aktywności fizycznej, która skłania mnie do wstania z krzesła, odejścia od komputera, zaprzestania koncentrowania się na moim umyśle, a rozpoczęcia skupiania się na ciele. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by chroniły mnie przed robieniem wymówek i tkwieniem w jednym miejscu. Niechaj Twoi niebiańscy posłańcy pomogą mi na powrót zgrać się z cudownym rytmem życia. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, jakie staną się moim udziałem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Kierowanie się ku wnętrzu

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

zapewnij mi mądrość, dzięki której będę wiedział, kiedy jest odpowiedni moment na oddalenie się od innych i spędzenie czasu wyłącznie z własnymi myślami i duchem. Pomóż mi ochronić mój wewnętrzny spokój poprzez unikanie nadmiernej pobłażliwości w tych kwestiach, które mnie dołują i zniechęcają, takich jak oglądanie wiadomości albo surfowanie po Internecie. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi skoncentrować się na moim wnętrzu i poszukiwać codziennej odnowy w modlitwie i medytacji. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za pomoc w chronieniu mojego spokoju.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Karma i lekcje

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

jeśli muszę spełnić karmiczne zobowiązania, pomóż mi zrobić to jak najszybciej, w pełni świadomie i z wypełnionym miłością sercem. Jeśli powinienem nauczyć się czegoś poprzez lekcje, wprowadź je do mojego życia i napełnij mnie Twą łaską, dzięki której dam radę przez nie przebrnąć bez słowa skargi. Jeśli mam się zdobyć na przebaczenie, wybudź mnie z dotychczasowej podróży, podczas której odmawiam takiego błogosławieństwa, i uwolnij mnie z okowów mojej niewiedzy. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi rozwijać się na wszystkich poziomach. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, jakie staną się moim udziałem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

POCZĄTEK PODRÓŻY

Modlitwy o pozytywną zmianę

W tej części znajdziesz modlitwy, które pomogą ci rozpocząć podróż do wnętrza siebie. Skupiają się one na wierze w siebie, podchodzeniu z miłością do nowych zobowiązań, adaptowaniu się do zmian, odnajdywaniu wewnętrznej dyscypliny, odkrywaniu własnych celów i wielu innych kwestiach. Wykorzystanie tych modlitw pomoże ci podjąć konkretne kroki prowadzące ku kierunkowi właściwemu dla twojego serca i prawdziwego ducha.

Odkrywanie swoich celów

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi odkryć, czego pragnie moja dusza. Wierzę również, że w pełni na to zasługuję. Pozwól mi zgłębiać te kwestie, z którymi nie jestem jeszcze odpowiednio zaznajomiony, bez poczucia winy czy wahania. Zapewnij mi również szansę na rozwijanie tych zainteresowań bez jednoczesnego poczucia, że muszę być w nich wyjątkowo biegły. Pozwól mi być początkującym, zarówno w sercu, jak i umyśle, dzięki czemu będę mógł zgłębiać nowe kwestie z dziecięcą ciekawością i nieskrępowaną wolnością. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za pomoc w jak najpełniejszym przeżywaniu mojego życia.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Spełnianie teraz swoich marzeń

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby Twoja łaska i błogosławieństwo pomogły mi przeorganizować swoje życie tak, żeby wszystkie moje działania zaczęły sprzyjać realizacji moich prawdziwych celów. Pomóż mi odsiać to, co jest dla mnie prawdziwie ważne, od tego, co jest nieistotne. Pozwól mi zajmować się codziennie tym, co kocham, z taką samą solidnością, z jaką robię to, co muszę. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi teraz spełniać pragnienia mojego serca zamiast odraczania realizacji moich marzeń po to, by wypełnić moje zobowiązania. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na bardziej zrównoważone życie.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Reakcje stresowe

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi zachować spokój i trzeźwy osąd nawet wtedy, gdy do mojego serca zakrada się niepokój. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pozwoliły mi zrobić dziesięć głębokich oddechów, zanim zacznę mówić bądź działać. Dotyczy to szczególnie sytuacji, w których okoliczności wyzwalają u mnie reakcje stresowe, co może skłaniać mnie do zrobienia bądź powiedzenia czegoś, czego będę następnie żałować. Pozwól, proszę, by w takich sytuacjach kontrolę przejęła moja wyższa świadomość i to z niej napłynęła moja odpowiedź. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na większy spokój, jaki stanie się moim udziałem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wiara w siebie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi uwierzyć w siebie. Zapewnij mi łaskę wiary we własną wartość i zaprzestania kwestionowania swojego obrazu w oczach innych ludzi. Pobłogosław mnie, ukazując w dzisiejszym dniu najlepsze oblicze siebie samego i wszystkich kwestii, jakimi będę się zajmował. Otwórz moje serce i uchowaj przed marnowaniem energii, entuzjazmu, szans, zobowiązań i miłości. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi w pełni zaangażować się w swoje życie. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, jakie dzisiaj staną się moim udziałem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen

Adaptowanie się do nowych rzeczy

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi stać się bardziej elastycznym. Pomóż mi łagodzić moje sztywne poglądy i skostniałe schematy działania rzeczy, a w ich miejsce powitać nową drogę, jako okazję do uczenia się, rozwoju i czynienia życia łatwiejszym. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi być bardziej odpornym, otwartym i ciekawym tego, jakie pokłady radości mogą się kryć za odkrywaniem nowych rzeczy zamiast odczuwania przed nimi strachu. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za pomoc w odzyskiwaniu przeze mnie poczucia radości.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Okazywanie miłości

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi okazywać miłość we wszystkim, co robię, oraz wkładać w każde moje działanie całe serce. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by służyły mi pomocą w realizacji moich zobowiązań w takim samym stopniu, w jakim ja służę Tobie. Zapewnij mi siłę i skupienie niezbędne do traktowania osób w moim środowisku zawodowym, zarówno współpracowników, jak i klientów, jakby byli oni najważniejszymi ludźmi na świecie. Chcę przez każde wykonywane przez siebie działanie okazywać bezgraniczną miłość. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na radość płynącą z życia pełnego miłości.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Mój duchowy plan

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby błogosławieństwo Twojej łaski rozbudziło mój duchowy plan, dzięki czemu drzemiące we mnie dary i talenty będą mogły spełnić swój prawdziwy cel. Strzeż mnie przed kwestionowaniem mojego celu i argumentowaniem tego wykonywaną przeze mnie profesją. Prowadź mnie, proszę, ku sposobom, w jakie będę mógł służyć światu i odnajdywać w swoich działaniach powód do pełnej satysfakcji. Pomóż mi to robić, dając mi jednocześnie okazję do zaspokajania własnych potrzeb finansowych. Jeśli Twoim świętym planem jest moja codzienna praca, którą aktualnie wykonuję, mam nadzieję, że pozwolisz mi dojść do identycznego wniosku. W chwili obecnej proszę, byś wysyłał, Panie, do mnie swoje anioły. Niechaj rozwieją one moje wątpliwości i usuną potrzebę sprawowania kontroli oraz zaprowadzą mojego ducha w miejsce, w którym jego usługi będą w największym stopniu przydatne. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz za pewność, że wskazany mi dzięki niej nowy kierunek będzie źródłem spełnienia dla całego mojego serca.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Mój wewnętrzny spokój

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę o umiejętność skupiania się na tym, co jest naprawdę istotne dla mojego wewnętrznego spokoju i dobrobytu. Pozwól mi w chwili obecnej ignorować wszystko, co temu nie służy. Zapewnij mi siłę i odwagę niezbędną do szybkiego oddalenia od siebie wszelkich negatywnych oddziaływań bądź też ludzi wywołujących w mojej duszy niepokój, jak również skłaniających mnie do okazywania braku szacunku sobie bądź innym osobom. Pomóż mi także przekierować moją energię ku temu, co mnie wspiera, podnosi na duchu i czyni zdrowszym. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi zwolnić na tyle, żebym był w stanie właściwie ocenić obecną sytuację i podjąć wybory chroniące mój spokój podczas wykonywania codziennych zadań. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za pomoc w zdaniu sobie sprawy z tego, że w chwili obecnej muszę zdobyć się na podjęcie tych, opartych na miłości własnej, decyzji. Jednocześnie proszę Cię o dyscyplinę i miłość do siebie. Niechaj pozwolą mi one uszanować wyrażane w tej modlitwie intencje.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Samodyscyplina

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi zaprzestać stosowania wymówek, dzięki czemu będę w stanie rozpocząć pracę niezbędną do osiągnięcia wszystkiego, czego w życiu pragnę, zamiast oczekiwać, że inni zrobią to za mnie. Zachęć mnie do działania a nie mówienia o nim. Pomóż mi sięgnąć po to, na czym mi zależy, i w pełni poświęcić wkładane przeze mnie wysiłki w cel bliski mojemu sercu. Niech wspomniane działania rozpoczną się jeszcze dzisiaj. W szczególności proszę Cię, byś zesłał do mnie swoje anioły i by one powstrzymywały mnie przed wymaganiem od innych czegoś, czego nie jestem w stanie sam zrealizować. Pomóż mi zachowywać się w dojrzały sposób i podejmować konkretne kroki w kierunku upragnionego celu zamiast oddawać się narzekaniu. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę, ponieważ działanie w dotychczasowy sposób niesamowicie mnie już nuży.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie od samolubstwa

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi rozpoznać, kiedy zdarza mi się zachowywać w sposób samolubny bądź też pozbawiony miłości. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi powstrzymać usprawiedliwianie moich niewłaściwych zachowań. Niechaj pomogą mi one szybko dostrzec moje błędy, przyznać się do nich i przeprosić skrzywdzonych w ten sposób ludzi. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za pomoc w przynoszeniu sobie oraz innym ludziom większej miłości i uzdrowienia.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

OCHRONA W PODRÓŻY

Modlitwy o ustanowienie zdrowych granic

W tej części książki znajdziesz modlitwy o energetyczną ochronę i dodatkowe wsparcie podczas dokonywania prawdziwych zmian w swoim życiu. Te modlitwy koncentrują się na uwalnianiu od negatywnych wpływów. Dzięki nim nauczysz się w większym stopniu obserwować otoczenie bez jednoczesnego wchłaniania energii innych osób. Dowiesz się również, jak się wycofać i komuś odmówić. Przestaniesz zakłócać równowagę w dawaniu i braniu oraz nauczysz się odmawiać przyjmowania na swoje barki nadmiaru obowiązków. Nauczysz się także wielu innych przydatnych rzeczy. Dzięki modlitwom z tej sekcji będziesz trzeźwo oceniał sytuację i uodpornisz się na energie, które nie podnoszą cię na duchu i cię nie wspierają.

Podążanie za marzeniami i ich chronienie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski chroniła moje marzenia poprzez niepozwalanie mi na dzielenie się nimi z osobami, które nie są w stanie mnie wysłuchać bądź też nie będą mnie wspierać w podejmowaniu decyzji przybliżających mnie do realizacji celu. Proszę o Twoje błogosławieństwo w momentach, w których decyduję się zwrócić po radę do Ciebie. Wtedy poprzez medytację nawiązuję z Tobą kontakt i dzielę się swoimi planami. Pomóż mi chronić własne serce, zupełnie jakby było ono pięknym ogrodem zapraszającym wszystkich, którzy pragną cieszyć się jego urokiem wraz ze mną, oraz trzymającym z daleka tych, którzy nie uszanują jego piękna i zapragną go zdeptać. Dziękuję za pomoc w tym, żebym był sobie w stanie samodzielnie pomóc.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie od negatywnego wpływu innych osób

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski oczyściła mój umysł, ponieważ w chwili obecnej jest on przepełniony opiniami osób z mojego otoczenia, a ja sam czuję, że straciłem więź z własnym duchem. Zapewnij mi błogosławieństwo uciszenia głosów innych ludzi, które rozlegają się obecnie w mojej głowie. W szczególności zależy mi na wyciszeniu głosów, które napawają mnie lękiem, dzięki czemu będę w stanie usłyszeć swój wewnętrzny głos oraz odnaleźć drogę powrotną na moją prawdziwą ścieżkę. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi uwolnić się spod wpływu tych osób, które poddają w wątpliwość moje uczucia. Niech pomogą mi one ustrzec się przed podzielaniem opinii takich ludzi. Pozwól mi w pełni szanować mojego ducha zamiast podważać to, co on czuje. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za oczyszczenie mojej sfery mentalnej, co znacząco przybliża mnie do trwałego odzyskania spokoju.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Zrywanie więzów

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi przeciąć niewidzialne więzy, które łączą mnie z przeszłością, dzięki czemu będę w stanie w pełni oraz całkowicie swobodnie czerpać z darów teraźniejszości oraz stanę się naprawdę tym, kim powinienem obecnie być. Zapewnij mi wewnętrzną mądrość niezbędną do zobaczenia najwyższej pisanej mi ścieżki i wkroczenia na nią, by przybliżyć się tym traktem do mojej prawdziwej mocy. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by prowadziły mnie ku najlepszym ludziom i możliwościom oraz zagwarantowały mi mądrość niezbędną do sięgania ku nim i nawiązywania z nimi więzi. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za zapewnienie mi siły potrzebnej do pójścia naprzód i pozostawienia za sobą przeszłości.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wycofywanie się

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi rozróżnić, kiedy powinienem wystąpić naprzód i pomóc innym osobom, a kiedy zrobić krok w tył i nie mieszać się w rozwój wypadków. Uprawnij mnie na poziomie energetycznym do pilnowania swojego nosa zamiast mieszania się w kwestie, które nie powinny być moim zmartwieniem. Zapewnij mi mądrość niezbędną do traktowania innych osób jako dorosłych istot i powstrzymaj przed próbami przejmowania z ich barków należącej wyłącznie do nich odpowiedzialności. Pozwól mi zaufać, że inni ludzie doskonale poradzą sobie samodzielnie ze swoimi problemami. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by przypominały mi, żebym czekał, aż ktoś sam poprosi mnie o pomoc oraz powstrzymywały przed narzucaniem swojego wsparcia innym. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, jakie staną się moim udziałem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Obserwowanie zamiast absorbowania energii

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski powstrzymywała mnie przed absorbowaniem energii innych ludzi bądź też uczuciem przytłoczenia, jakie mogą wywoływać ich potrzeby. Pomóż mi wytwarzać własne granice, które otoczą mnie swoim ochronnym kręgiem. Wzmocnij moją umiejętność słuchania innych oraz równoczesnego pozostawania spokojnym, a jednocześnie pełnym miłości. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by strzegły mnie przed byciem nadmiernie zaangażowanym w troskę o innych, co jednocześnie oznacza zmaganie się ze stresem, jaki te osoby we mnie powodują. Modlę się o siłę niezbędną do zaproponowania innym ludziom swojej miłości i wsparcia bez jednoczesnego zatracania siebie samego. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz pomoc w uczeniu się lepszego dbania o własne potrzeby.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie od nieszczęśliwych i niewłaściwych relacji

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski wypaliła z żywego drzewa mojej duszy martwe drewno smutku i bólu, dzięki czemu będę w stanie doświadczać wolności od nieszczęśliwych i niewłaściwych relacji międzyludzkich oraz zyskam szansę pójścia w swoim życiu naprzód. Zapewnij mi łaskę niezbędną do wysłania wszystkim ludziom z mojej przeszłości bezwarunkowej miłości i błogosławieństw. Niechaj cierpienie i ból, jakie wywołaliśmy, odejdzie z naszego życia już na zawsze. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na swoje emocjonalne uzdrowienie.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Dystansowanie się od tych, którzy nie traktują mnie właściwie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi ustanowić wysokie, szanujące moją osobę standardy tego, jak chciałbym być w tym życiu traktowany przez innych. Pomóż mi nie akceptować wszystkiego, co nie będzie spełniało tychże standardów. Zapewnij mi właściwe wyczucie i miłość własną niezbędną do odejścia od ludzi, którzy nie darzą mnie szacunkiem bądź też nie traktują mnie we właściwy sposób. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by strzegły mnie przed pielęgnowaniem w sobie uraz z powodu zachowania tych osób, a zamiast tego pozwoliły mi zdobyć się na przebaczenie i obdarzenie ich miłością, co stanowi jedyny sposób na wykluczenie ich obecności z mojego świata. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz pomoc w nauce kochania siebie samego.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Mówienie nie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi rozpoznawać moje ograniczenia i mówić o nich bez poczucia winy. Pomóż mi odmawiać innym, zanim dojdzie do mojej eksplozji, bądź też implozji, wskutek ciśnienia wywołanego przez próby niesienia pomocy innym ludziom. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by umożliwiły mi uodpornienie się na uczucie bycia zastraszonym albo zmuszonym do robienia tego, czego nie chcę robić, albo dawania więcej, niż chcę dać. Zapewnij mi odwagę niezbędną do klarownego, asertywnego i pełnego miłości wyrażania swoich odczuć oraz wyznaczania jasnych granic w momentach, w których inni ludzie próbują wywierać na mnie zbyt silny nacisk. Pozwól mi wyrażać nieprzekraczalne granice w sposób w pełni zrozumiały dla wszystkich ludzi z mojej codzienności, dzięki czemu zniknie stres związany z poczuciem, że ktoś przejmuje kontrolę nad moimi działaniami. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na wolność, która z niej wyniknie.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wrażliwość

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi zaakceptować własną wrażliwość i nie pozwalała myśleć, że powinienem ją przed innymi ukrywać bądź też być onieśmielony jej istnieniem. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by ośmieliły mnie do obdarowywania siebie samego bezwarunkową miłością za to, jaki po prostu jestem. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz za umożliwienie pokochania wszystkiego, co się we mnie znajduje.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Zaprzestanie nadmiernego dawania i robienia zbyt wiele

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi zaprzestać nadmiernego dawania i robienia rzeczy dla innych przy jednoczesnym pozostawaniu niewrażliwym na własne potrzeby i nieobdarzaniu swojej osoby miłością. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by strzegły mnie przed próbami zasługiwania na miłość poprzez podobne wyczerpujące ducha i ciało zachowania oraz pozwoliły mi wiedzieć, że zawsze jestem kochany, niezależnie od tego, co bym uczynił. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz za pomoc w odprężeniu się i odpuszczeniu sobie pewnych spraw.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wyrażanie siebie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę o umiejętności i odwagę niezbędne do przemawiania i ustanawiania jasnych granic, niepozwalanie na naruszanie własnej intymności bądź też niepozwalanie innym (szefowi, partnerowi, rodzicowi, rodzeństwu czy komukolwiek innemu) na wywoływanie we mnie niepokoju. Nie pozwól, by inni ludzie narzucali mi swoje pragnienia i marzenia, jednocześnie nie zważając na to, czego ja chcę, bądź też nie szanując moich potrzeb. Pozwól mi się skupić na kochaniu siebie samego i zapewnij mi jasność patrzenia podczas stanowczych działań mających na celu zapobiegnięcie staniu się ofiarą wszelkich przymusów, spisków, poczucia winy i błędnie pojmowanych nagłych wypadków. Dzięki temu zapewnij mi świadomość moich prawdziwych obowiązków i pozwól mi się nimi zająć w zdrowy, kochający sposób. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za zapewnienie mi miłości do własnej osoby i szacunku do siebie, których potrzebowałem, żeby rozwinąć się w tych kwestiach.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Chronienie swojego spokoju

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę o błogosławieństwo i łaskę niezbędne do odsunięcia od siebie ludzi, którzy niepokoją mojego ducha, wysysają ze mnie energię i pozostawiają po sobie uczucie pustki. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi uciec od powodowanych przez nich dramatów i strzegły mnie przed samodzielnym stwarzaniem trudności we własnym życiu. Zapewnij mi łaskę niezbędną do chronienia mojego spokoju i używania energii do tworzenia pozytywnej energii w miejsce tego, co negatywne. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za uprawomocnienie mnie do wybrania dla siebie spokoju.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Zajmowanie się własnymi sprawami

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi szanować granice innych ludzi i nie wtrącać się w ich życie w sposób, który miałby na celu wywołanie u mnie poczucia bycia potrzebnym bądź też mający na celu zasłużenie na miłość. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, dzięki którym byłbym w stanie dostrzec, co jest tylko i wyłącznie moją sprawą, a co nią nie jest. Niechaj pomogą mi skupić się na pracy nad sobą zamiast podejmowania prób pouczania innych w kwestii tego, co mogliby oni w sobie ulepszyć. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na wolność, która dzięki niej stanie się udziałem nas wszystkich.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wnikliwość

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi spotykać się z ludźmi cechującymi się czystym sercem i jasnym umysłem. Pobłogosław mnie lepszą wnikliwością, abym był w stanie dokonać dokładnej oceny osób, w relacje z którymi się angażuję. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi dostrzegać zarówno siłę innych, jak i ich ograniczenia, dzięki czemu będę w stanie mieć wobec nich realistyczne ograniczenia i nie narażę się na rozczarowanie lub to, że ktoś złamie mi serce. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz utwierdzanie mnie w rzeczywistości, a nie fantazjach.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

POCHMURNE NIEBO

Modlitwy dla umysłu nękanego problemami

W niniejszej części znajdziesz modlitwy przynoszące ulgę od negatywnych nawyków i energii, które niczym chmury przesłaniają twoją percepcję, przytłaczają umysł, powodują rozproszenie i cierpienie mentalne, a wszystko to pojawia się podczas powrotnej podróży do twojego autentycznego ja. Znajdziesz tu również modlitwy mające nieść pomoc w usuwaniu niepokoju, braku pewności siebie oraz skłonności do nadmiernego kontrolowania otaczającego cię świata. Dzięki części modlitw zyskasz cierpliwość, uwolnisz się od osobistych dramatów i osiągniesz o wiele więcej.

Niepokój

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby Twoja błogosławiona łaska ukoiła moje niespokojne serce. Pomóż mi, proszę, usunąć niepokój i zastąp go zaufaniem przejawiającym się złożeniem mojej przyszłości w Twoje kochające dłonie. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by przekształciły moją wiarę i uzmysłowiły, że istnieje bardzo wiele niespodziewanych zmian, które mogą nastąpić w moim życiu, a wskutek których wszystko może ułożyć się po mojej myśli. Odejmij ode mnie cierpienie, które obecnie w sobie noszę. Pomóż mi dokonać wewnętrznej transformacji odczuwanego przeze mnie napięcia i doskwierających mi obaw w wiarę w siebie oraz moją zdolność radzenia sobie ze wszystkim, co mogę napotkać na swej drodze, w sposób kompetentny oraz bardzo rzetelny. Jestem wdzięczny za nieustanną miłość i wsparcie oraz dziękuję Ci, z całego swojego serca i całej mojej duszy, za odpowiedź na niniejszą modlitwę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Cierpliwość

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski zapewniła mi dar cierpliwości, której z całą pewnością mi w obecnej chwili brakuje. Bez tej łaski wprowadzam zarówno u siebie, jak i u innych osób niepotrzebny stres i niepokój. Pomóż mi się zrelaksować i spraw, żebym przestał naciskać na rozmaite rzeczy, zanim nastanie dla nich odpowiedni moment. Pozwól mi zrobić krok wstecz, wziąć głęboki oddech i dać się ponieść fali, zamiast starać się daremnymi wysiłkami zmienić bieg rzeki. Nade wszystko jednak usuń ze mnie strach kryjący się za moim brakiem cierpliwości. Uwolnij mnie od poczucia, że mogę pominąć coś istotnego, jeśli nie będę ciągle trzymał ręki na pulsie. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwo, którego tak bardzo potrzebuję.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Niepewność finansowa

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby Twoja błogosławiona łaska usunęła ze mnie strach związany z ewentualnym brakiem pieniędzy niezbędnych do sprostania moim przyszłym potrzebom. Wypełnij mnie również wdzięcznością za dobrobyt, który już mi dałeś, zaspokajając moje obecne potrzeby. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by umocniły moją wiarę w ciągły przepływ bogactwa i błogosławieństw w moim życiu. Pozostaw u mnie także spokój ducha. W szczególności modlę się o nowe pomysły i spostrzeżenia, które pomogą mi zwiększyć moje dochody w takim stopniu, żeby były proporcjonalne do moich potrzeb. Proszę Cię również o elastyczność i zaufanie niezbędne do wykorzystania powstających w moim umyśle inspiracji, jak tylko się pojawią. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę… a w międzyczasie oddam się relaksowi.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Samokontrola

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski powściągnęła moje nadmiernie impulsywne zachowania i poddała je wnikliwej analizie przy wykorzystaniu obiektywności oraz intuicji. Pozwól mi spokojnie przyjrzeć się zarówno swoim zachowaniom, jak i działaniom innych osób zaangażowanych w tę sytuację. Spraw, żeby dopiero po dogłębnym zbadaniu wszelkich okoliczności następowały moje działania. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi przy każdym działaniu pamiętać o związanych z nim konsekwencjach oraz skutkach wszelkich podejmowanych przeze mnie decyzji. Spraw, żebym w najbliższych dniach decydował wyłącznie w mądry sposób. Powstrzymuj mnie przed podejmowaniem się zbyt wielu zadań, mówieniem zbyt wielu słów, zbyt częstym przyjmowaniem punktu widzenia innych ludzi oraz podejmowaniem innych impulsywnych działań bez poprzedzenia ich chwilą refleksji dotyczącej tego, które z nich mogą sprzyjać mojemu najwyższemu dobru. Z góry dziękuję Ci za pomoc w ukierunkowaniu rozpierającej mnie energii i podejmowaniu mądrych, opartych na rzeczowej analizie decyzji. Dziękuję za wysłuchanie mojej modlitwy i ukojenie mojego ducha.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wynoszenie w górę swojego ducha

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski w pełni otworzyła moje serce, dzięki czemu będę w stanie docenić dary ofiarowane mi przez życie, na czele z najcenniejszym z nich, czyli samym życiem, które Twoja moc umieściła w moim ciele. Modlę się, byś zesłał do mnie swoje anioły. Niechaj pomogą mi one pokonać wszelki opór, który powstrzymuje mnie przed pełnym przyjmowaniem i przeistaczaniem w rzeczywistość otrzymywanych przez Ciebie łask oraz dóbr, jakie w tym momencie są dla mnie osiągalne. Uwolnij mnie od wszelkiego strachu, jaki wzbudza we mnie pełne odczuwanie radości, jak również obaw związanych z podejmowaniem wyzwań i dokonywaniem zmian. Utrzymuj mnie w świadomości, że wszystko w życiu ma charakter tymczasowy, dzięki czemu będę w stanie cieszyć się wszystkim, co mi przynosi los, w czasie, gdy jest to jeszcze w moim zasięgu. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na uskrzydlenie mojej duszy.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Oddawanie kontroli

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski strzegła mnie przed próbami przejęcia kontroli, które mogę opacznie postrzegać jako formę zapewnienia sobie bezpieczeństwa. Pomóż mi, proszę, pozwolić być innym takimi, jakimi są, i nie wywierać wpływu na ich los. Zapewnij mi mądrość niezbędną do zajmowania się własnymi sprawami i szanowania prawa innych ludzi do życia w sposób, w jaki sami tego chcą. W szczególności proszę Cię o pomoc w wykształceniu takiego podejścia w stosunku do członków mojej rodziny (jak również dorosłych dzieci, współpracowników, przyjaciół, partnera itd.). Modlę się, byś w swej łasce zesłał mi swoje anioły, żeby pomogły mi kochać i akceptować innych ludzi takimi, jakimi są, oraz powstrzymywały mnie przed próbami zmienienia ich w to, czym w moim mniemaniu powinni być. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę, a jednocześnie jestem pewien, że wkrótce osoby z mojego życia również złożą Ci podziękowania.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie od dramatów

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi dostrzec, w jaki sposób sam kreuję w swoim życiu dramatyczne sytuacje. Pomóż mi zauważyć, w jaki sposób krzywdzę siebie oraz innych, jak również blokuję drogi, przez które mogę otrzymywać i dawać miłość. Modlę się o wewnętrzną świadomość umożliwiającą zwolnienie w codziennej gonitwie i nastrojenie się na to, czego naprawdę pragnę. Pozwól mi przejąć pełną odpowiedzialność za swoje czyny oraz proszę o analizę niezbędną do podejmowania zdrowych wyborów. Wspomóż mnie także w komunikacji z innymi, by sygnały, jakie im wysyłam, były pełne miłości, pozbawione nadmiernego wycofania się, dojrzałe i bezpośrednie. Niechaj ta nowa komunikacja zastąpi dotychczasową, charakteryzującą się bierną agresją, niedojrzałością, gniewem, nadmiernym wycofywaniem się bądź brakiem skłonności do przebaczania. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi oddalić od siebie również inne osoby uwikłane w dramatyczne sytuacje. Prowadź mnie ku wyborom, które pozwolą mi kierować się konsekwentnie ku realizacji moich celów i rozwojowi relacji z innymi ludźmi zamiast skupiać się na zachowaniach, które z całą pewnością wyrządzą komuś krzywdę. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i zapewniam, że jestem w pełni otwarty na otrzymanie od Ciebie pomocy, o którą proszę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Własna wartość

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi być bardziej bezkonfliktową i zadowoloną z życia osobą. Zapewnij mi wolność od porównywania się z innymi oraz poczucia bycia niewartym miłości bądź niewystarczająco dobrym. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, dzięki czemu będę w stanie rozpoznać piękno własnego ducha i uwierzyć, że moje światło, dary i działania są szlachetne i mają duże znaczenie. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i za to, że błogosławisz mi swoją łaską.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wątpliwości względem samego siebie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi wyzwolić się od mroków i wątpliwości wywołujących brak pewności odnośnie wartości, jaką dostrzegają we mnie inni ludzie. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi postrzegać i doceniać siebie w takim samym stopniu, w jakim postrzegasz i widzisz mnie Ty. Pomóż mi się odprężać dzięki panującemu w mojej duszy poczuciu bycia wartościową osobą. Niech ten stan zastąpi dotychczasowy niepokój spowodowany defensywnymi wątpliwościami dotyczącymi tego, co sobą reprezentuję. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i za to, że uwalniasz mnie od tych obaw.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Bycie w mniejszym stopniu skupionym na sobie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi być dla innych osób takim rodzajem przyjaciela, jakiego sam chciałbym mieć. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pozwoliły mi sięgać poza siebie i interesować się ludźmi z mojego otoczenia, zamiast skupiać się na własnych zmartwieniach. Zapewnij mi łaskę wznoszenia się ponad narcystyczne skłonności oraz spraw, żebym przekierował uwagę z siebie na bycie oddanym i opiekuńczym. Niechaj poszerzę poświęcany czas, hojność i skupienie na to, jak mogę pomagać ludziom. Niech zajmuje mnie to w większym stopniu niż kwestia, jak mogą oni pomóc mnie. Wiem, że z Twoimi wskazówkami moje życie stanie się bogatsze, moje doświadczenia będą głębsze, a w mojej codzienności pojawi się więcej znaczących związków z innymi ludźmi, z którymi dotychczas nie byłem w stanie się w wystarczającym stopniu zintegrować. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i pozostaję otwarty na wszelkie sposoby, w jakie możesz udzielić mi na nią odpowiedzi.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie się od perfekcjonizmu

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi powstrzymać krytykę i nadmierne kreowanie wymagań względem siebie. Ześlij na mnie łaskę polegającą na zaprzestaniu bycia krytycznym perfekcjonistą i uświadamianiu sobie, że zrobiło się wszystko, co było się w stanie wykonać w danej chwili, wskutek czego możliwe staje się pójście w swoim życiu naprzód. Pozwól mi z miłością akceptować własne niedoskonałości i koncentrować się nie na tym, czego nie posiadam, lecz na swoich unikalnych zdolnościach i pozytywnych cechach. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by wypełniły moje serce współczuciem i miłością w stosunku do mnie samego. Niech zaprowadzą mnie do wewnętrznego spokoju i pozwolą zaakceptować siebie takim, jakim jestem w tej właśnie chwili. Pozwól mi patrzeć na siebie Twoimi oczyma i powstrzymaj mnie przed próbami bycia idealnym. To jest moja najgłębsza modlitwa na dziś.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Stawianie czoła swoim własnym cieniom

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi w szczery sposób przyjrzeć się własnym cieniom i mrocznym stronom, zamiast poszukiwać tychże zjawisk u innych. Pozwól mi powstrzymać się od plotek, dyskredytowania albo krytykowania innych, jak również od obarczania ich winą za moje własne nieszczęścia i powody do niezadowolenia. W szczególności proszę Cię o pomoc w rozpoznawaniu w sobie tych wad, których istnieniu dotychczas zaprzeczałem. Pomóż mi rozpocząć duchową pracę niezbędną do stania się czystym kanałem przekazującym miłość i blask w moim własnym życiu, jak również na całym świecie. Zapewnij mi siłę charakteru potrzebną do dostrzeżenia moich ograniczeń, uznawania dokonywanych przeze mnie wykroczeń, zajmowania się moimi uzależnieniami i podejmowania kroków niezbędnych do stania się jednostką emocjonalnie zdrową i w pełni trzeźwą. To jest moja modlitwa na dziś.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie się od negatywnych wzorców związanych z troszczeniem się o siebie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi przezwyciężyć negatywne wzorce związane z troszczeniem się o siebie. Wspomóż mnie w traktowaniu siebie niczym najcenniejszego skarbu, darzeniu siebie bezwarunkową miłością i wykazywaniu pełnego oddania wobec własnego dobrego samopoczucia i dobrobytu w każdej sferze życia. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, dzięki którym będę w stanie zaadoptować do swojego życia więcej zdrowych i opartych na miłości własnej wzorców, które odżywią i wesprą moje ciało, podniosą poziom ducha, zapewnią więcej fizycznej i emocjonalnej siły oraz pozwolą pokazywać zewnętrznemu światu całą pewność siebie i witalność, jakie mnie charakteryzują. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i zapewniam Cię, że jestem gotowy na zmiany, o które proszę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Brak cierpliwości

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

Tak bardzo dziękuję Ci za dar cierpliwości, który do mnie zesłałeś, a o który tak bardzo Cię prosiłem. Jak na razie nie dotarł on do mnie, ale jestem przekonany, że już jest w drodze. Naprawdę spodziewam się otrzymać ten dar, a podobną nadzieję żywią ludzie w moim otoczeniu, którzy zdają sobie sprawę z tego, jak bardzo akurat tej łaski potrzebuję. Jestem przekonany, że w niedługim czasie ludzie ci również złożą Tobie swoje podziękowania. To jest moja modlitwa na dziś.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

DESZCZOWE DNI

Modlitwy dla ciężkiego serca

W tej części znajdziesz modlitwy przynoszące ulgę od emocjonalnych wyzwań, przeszkód, komplikacji i ciężarów, które tak często tworzą wewnętrzny mrok podczas naszej podróży. W tej sekcji znajdują się modlitwy, które stanowią prośbę o pomoc w walce z depresją, uczuciem przytłoczenia, cierpieniem, strachem przed byciem samotnym, smutkiem, żalem i wieloma innymi kwestiami. Użyj tych modlitw, by dodać otuchy twojemu duchowi, i uwolnij się od emocjonalnego bólu.

Depresja

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby Twoja błogosławiona łaska przegnała ciemne chmury, które w obecnej chwili rzucają cień na całe moje życie. Pomóż mi uwierzyć w to, że wkrótce sprawy ulegną znaczącej poprawie, zarówno jeśli chodzi o to, co dzieje się w moim sercu, jak i życiu. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by wyprowadzały mnie one z mojego złego samopoczucia i niezadowolenia, a zastępowały je wdzięcznością za wszystko, co dziś istnieje w moim życiu, i energię, jaka stworzy jaśniejsze jutro. Pomóż mi odszukać i otrzymać pomoc ze wszystkich prawdziwych źródeł wsparcia i uzdrowienia, wskutek czego ponownie będę mógł odczuwać radość. Rozbudź w pełni mojego ducha i stwórz w nim uznanie dla wszystkich cudownych rzeczy, które mnie otaczają, jak również dla wspaniałych ludzi w moim życiu, którzy kochają i doceniają mnie za to, jaki jestem. Umożliwiaj mi uwolnienie się od wszystkich przekonań i obaw, które powodują u mnie powstanie uczucia zniechęcenia. Modlę się również o to, byś wysłał do mnie, Panie, swoje anioły, aby przepędziły ze mnie uczucie depresji, wskutek czego będę mógł doświadczać odnowionego entuzjazmu przez całe swoje życie. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i uzdrowienie mnie z odczuwanego dotychczas smutku.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Kiedy dopada znużenie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, by Twoje nieskończone przewodnictwo i miłość były przy mnie w czasie, w którym odrabiam lekcje, jakie zostały mi do odbycia w obecnym życiu. Krzywa uczenia się była ostatnimi czasy bardziej stroma niż zwykle, wskutek czego odczuwam znużenie spowodowane całym towarzyszącym jej stresem, w związku z czym proszę o wysłanie do mnie dodatkowych aniołów, które mogą pomóc mi nauczyć się tego, co muszę. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i zapewnienie mi przerwy, której potrzebuję.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Kiedy dopada przygnębienie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

lubię wierzyć, że jestem silny, lecz w chwili obecnej moje serce jest niezwykle delikatne. Lubię wierzyć, że jestem energiczny, ale obecnie ledwie mogę sprostać codziennym wyzwaniom. Lubię wierzyć, że jestem wypełniony mocą, ale dziś czuję się bezsilny. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi wypełnić się Twoją siłą, energią i mocą, dzięki czemu uzyskam przekonanie, że wszystko będzie dobrze. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i zapewnienie mi siły niezbędnej do dalszych działań.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wybaczanie sobie swoich pomyłek

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi wybaczać samemu sobie, ponieważ wiem, że Ty mi wybaczasz błędy, jakie popełniłem w przeszłości, jak i uwalniasz mnie od wstydu, który został wywołany przez tamto zachowanie, a który musiałem w sobie dotychczas nosić. Pomóż mi czerpać naukę z moich błędów, co uchroni mnie przed ponownym ich popełnianiem i pozwoli uwolnić się od przeszłości. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by rozświetlały moją drogę w momencie wchodzenia na nowe ścieżki i wyruszania przed siebie bez dźwigania ciężaru dawnych czynów. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i jednocześnie wyrażam wiarę w to, że zawsze masz dla mnie to, co najlepsze.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Przytłoczenie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi oddać Twojej opiece wszystko, co wywołuje poczucie przytłoczenia i utraty kontroli. Pozwól mi zachować trzeźwy osąd i wycofać się, kiedy zgromadzona wokół mnie energia albo zaistniałe okoliczności zaczną mnie przerastać. Skieruj mnie na krótką przechadzkę bądź też zapewnij kilka chwil wytchnienia, podczas których będę w stanie zebrać myśli i powrócić do zaistniałego spokoju z klarownym osądem i spokojem umysłu. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi odnaleźć pewność siebie i zdolność robienia wszystkiego, co tylko jest w mojej mocy. Niechaj zmienią sytuację, nawet jeśli aktualnie wątpię w siebie wskutek tego, co stanęło na mojej drodze. Umożliwiaj mi znalezienie dla siebie chwil wytchnienia, w których będę w stanie przypomnieć sobie, w jaki sposób mogę okiełznać zaistniałą sytuację. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i pomoc, jaką mi dzisiaj zsyłasz.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Oczyszczanie ran z dzieciństwa

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pozwoliła mi pobłogosławić i docenić obecnie frustrujących mnie posłańców, którzy poruszają we mnie czułe struny, i przypomniała mi o tkwiącej we mnie potrzebie, by dokonać dalszego oczyszczenia i wyleczyć emocjonalne rany z czasów dzieciństwa. Proszę, pomóż mi rozpoznawać tkwiące we mnie reaktywne wzorce jako to, czym one naprawdę są. Pozwól mi wybaczać urazy z przeszłości i napełniać się większą miłością do własnej osoby. Pomóż mi odnaleźć źródło mojego obecnego gorszego stanu i kochać siebie bezwarunkowo, dzięki czemu będę w stanie uwolnić się od oddziaływania przeszłości i w spokoju żyć wyłącznie teraźniejszością. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i zapewnienie mi miłości oraz łaski, jakiej potrzebuję do pełnego uzdrowienia.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uciszając fale

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski uspokoiła moje wzburzone uczucia. Zapewnij mi łaskę żeglowania po wodach moich wzburzonych uczuć bez ryzyka zagubienia się pośród morskiego bezmiaru. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by przygotowały dla mnie łódź, ponieważ będę musiał stawić czoła falom wzbierającego we mnie emocjonalnego sztormu. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na ponowne wypłynięcie na bezpieczne, spokojne wody.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie od cierpienia

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi uwolnić się z łańcuchów, które przykuwają mnie do mojej negatywnej przeszłości. Pomóż mi się wyswobodzić z więzów podświadomości, które nie pozwalają obecnie wyzwolić się od przeszłego cierpienia. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by zastąpiły każdy otaczający mnie sznur w strumień czystego światła i miłości, prowadzące mnie wprost ku Tobie. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na nową historię, która zaczyna być przeze mnie obecnie pisana.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Akceptowanie rozczarowań

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski przyniosła ukojenie mojemu rozczarowanemu duchowi. Ześlij mi, proszę, znak, dzięki któremu uzyskam potwierdzenie, że jesteś ze mną, ponieważ obecnie czuję się straszliwie samotny. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by eskortowały mnie podczas wychodzenia z pułapki uczuć tworzących poczucie, że wszystko jest stracone. Niech Twoi skrzydlaci posłańcy przyniosą mi nadzieję na lepsze jutro, nawet jeśli przyszłość nie będzie wyglądała dokładnie tak, jak bym sobie tego życzył. Pozwól mi dzięki Twojej łasce zaakceptować rozczarowanie i nie odbierać wszelkich niepowodzeń w sposób zbyt osobisty. Zapewnij mi zdolność akceptowania tego, co się wydarza w życiu, i wiedzę, że wszystko, co ma miejsce, dzieje się tylko i wyłącznie dla mojego wyższego dobra. Zapewnij mi duchową siłę potrzebną do oderwania się od wszelkich nierealnych nadziei i oczekiwań. Pomóż mi zawierzyć i poddać się Twojemu planowi. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i ukojenie mojej duszy.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Poczucie samotności i beznadziei

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski otworzyła moje serce, dzięki czemu będę wyczuwał Twoją obecność. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by zapewniły mnie, że nigdy nie jestem pozostawiony sam sobie i pozbawiony miłości, choć tak się aktualnie czuję. Niech przypomną mi, że zawsze przy mnie jesteś. Zapewnij mi również umiejętność otwierania własnego serca i pozwól zawierać nowe znajomości i przyjaźnie. Powstrzymuj mnie przed wycofywaniem się ze świata, poczuciem bezradności i użalaniem się nad swoim losem. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, oczekuję wznowienia poczucia więzi z Tobą.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uzdrowienie żalu

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski ukoiła moje strzaskane serce podczas stawiania czoła stracie, która stała się elementem mojej teraźniejszości. Proszę Cię o pomoc w zarządzaniu odczuwanym przeze mnie obecnie smutkiem. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by rozwiały ciężką mgłę bólu, dzięki czemu będę mógł znowu powoli zacząć dostrzegać właściwą ścieżkę. Akceptuję głębię mojej straty i wiem, że ona również stanowi uświęcony moment mojego życia. Zapewnij mi siłę niezbędną do poradzenia sobie z nią. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i zapewniam Cię o wdzięczności za to, że w tej chwili jesteś ze mną.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wewnętrzne poczucie zagubienia

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski usunęła zaślepki z moich oczu i pomogła dostrzec, że pobłądziłem. Zapewnij mi łaskę bycia bardziej świadomym tego, gdzie się aktualnie znajduję i jak w to miejsce dotarłem. Pozwól mi dostrzec, w jaki sposób wyciszałem się w stosunku do innych ludzi, powodowałem własne problemy i się izolowałem. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi usunąć nadmierne zabezpieczenia otaczające moje serce, dzięki czemu będę w stanie swobodnie dawać i otrzymywać miłość, na którą zasłużyłem. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i otwarcie na oścież mojego serca.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Bycie samotnym

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi stawić czoła strachowi przed byciem osamotnionym. Zapewnij mi łaskę cieszenia się własnym towarzystwem zamiast kurczowego poszukiwania bliskości ludzi, których obecność wcale nie napawa mnie radością. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi znaleźć pewność siebie i wewnętrzny spokój wynikające z bycia pogodzonym z samym sobą we wszystkich sytuacjach. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i pomoc w czuciu się dobrze we własnej skórze.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Prośba o więcej cierpliwości

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

dziękuję Ci za zesłanie do mnie daru cierpliwości. W całej swej skromności proszę, żebyś zesłał mi go jeszcze więcej, ponieważ ilość dotychczas otrzymana jest zdecydowanie zbyt mała. Jeśli w przeszłości wydałem Ci resztę z tych zasobów, czy teraz mógłbyś mi ją zwrócić? Z góry dziękuję za Twoją niebywałą szczodrość w tej materii. To samo, co dla mnie, ześlij również mojej rodzinie i przyjaciołom.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Odrzucenie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski ukoiła palące poczucie odrzucenia, które obecnie dominuje w moim sercu. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi się uwolnić od bolesnych doświadczeń i przejść duchowe lekcje, które z nich płyną, dzięki czemu będę mógł osiągnąć uzdrowienie i pójść naprzód. Mam w głębi serca wiarę, że wszystko, co się dzieje, ma miejsce tylko i wyłącznie dla mojego najwyższego dobra, ale jest za wcześnie, bym docenił pełnię korzyści wynikających z tych wydarzeń. Pomóż mi dotrzeć do szczęśliwego finału. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i ukojenie mojego bólu.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

BURZE I UDERZENIA PIORUNÓW

Modlitwy na trudne wyzwania

W tej części znajdziesz modlitwy proszące o wsparcie w rozwiązywaniu wymagających problemów, które możesz napotkać podczas podróży powrotnej do twojego autentycznego ja. Wśród kwestii poruszanych w modlitwach znajdą się sprawy takie jak pomoc w uzależnieniach, urazy albo ciągłe negatywne nastawienie. Znajdują się tutaj również modlitwy proszące o ulgę w chorobie i pomoc w sytuacjach, w których czujesz się zagrożony, jak również zabezpieczające przed wyjątkowo silnym stresem i wiele więcej. Wykorzystuj je, gdy poczujesz się, jakbyś znajdował się w potrzasku, albo będziesz miał wrażenie, że w czym utknąłeś. Sięgaj po nie również wtedy, gdy uzyskasz przekonanie, że problemy, z którymi przyszło ci się mierzyć, są zbyt poważne, żeby sprostać im samodzielnie.

Uzależnienie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski usunęła moją dumę, próżność, zaprzeczenia i opór uniemożliwiające przyznanie się do mojego uzależnienia (od jedzenia, substancji chemicznych i/lub innych rzeczy) i pozwalała mi sięgać po pomoc oraz ją otrzymywać. Pomóż mi zaakceptować wsparcie, którego potrzebuję, abym mógł przezwyciężyć spustoszenie, jakie dotknęło moje życie. Modlę się do Ciebie, byś zesłał do mnie swoje anioły, by zapewniły mi zdolność łatwego przyznawania się do swojej bezsilności w stosunku do osłabiających mnie emocjonalnych ran, które pchają mnie ku samodzielnemu dążeniu do zguby. Niechaj Twoi posłańcy ześlą do mnie światło miłości, uzdrowienia i poparcia, dzięki czemu będę w stanie powrócić do zdrowego, trzeźwego i spokojnego życia. Mam już dość swojej walki, wstydu i bólu, jaki przyniosło mi uzależnienie. Modlę się, byś mnie odciążył i pomógł mi znaleźć pełne uzdrowienie. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Skrajny stres

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski zmotywowała mnie do podjęcia zdrowych wyborów opartych na miłości do siebie. Niechaj jej działanie ujawni się w momentach, w których będę decydował o tym, jak mam siebie traktować. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by zapewniły mi dodatkowe wsparcie i wspomagały mnie w sytuacjach skrajnie silnego stresu. Powstrzymuj mnie przed wykonywaniem zbyt wielu zadań, przejadaniem się, przepracowywaniem oraz przesadą w jakimkolwiek innym aspekcie życia. Zamiast przelewać swoją frustrację na ludzi, których kocham, niech potrafię się relaksować i medytować. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i ulgę w stresie.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Czułe punkty

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi pozostać spokojnym i nie reagować w sposób impulsywny w stosunku do ludzi, którzy poruszają w mojej duszy czułe emocjonalne punkty. Pozwól mi być świadomym tego, co się dzieje w moim wnętrzu i dlaczego działania innych ludzi powodują u mnie równie zdecydowane reakcje, wskutek czego będę w stanie uwolnić się od powodowanych przez nich zaburzeń na poziomie duchowym. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by wypełniły mnie miłością nas obu. Niechaj pokażą mi również, czego potrzebuję do osiągnięcia uzdrowienia i bycia bardziej neutralnym w stosunku do zachowań innych ludzi. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za wyciszanie mnie w trudnych momentach.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Zdrowienie po chorobie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi w pełni wyzdrowieć z choroby, która obecnie dręczy moje ciało. Uwolnij mnie od wszelkiego braku miłości do siebie, który mógł się zrodzić w mojej świadomości bądź podświadomości. Wypełnij moje serce przebaczeniem za wszystko, co niepotrzebnie pojawiło się w moim życiu, pozwalając jednocześnie podnieść poziom mojej energii i powodując tym samym uzdrowienie w moim ciele. Zapewnij mi odporność, której potrzebuję, by pokonać dotychczasowe dolegliwości, i pomóż mi wyciągnąć wnioski płynące z owej choroby, niezależnie od tego, jakie nauki się w niej kryły, dzięki czemu będę w stanie powrócić do pełnej witalności. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na powrót do zdrowia.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Ciągłe negatywne nastawienie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi uwolnić się od negatywnego nastawienia i zmienić perspektywę postrzegania świata na zdecydowanie bardziej pozytywną. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by ułatwiły mi dostrzeganie piękna i miłości, które mnie otaczają w tej właśnie chwili, oraz by pozwalały mi doceniać codziennie zsyłane na mnie błogosławieństwa. Pozwól mi zaprzestać koncentrowania się na potencjalnych rozczarowaniach przez nastawianie się na „najgorszy możliwy scenariusz”, przez co zmniejszam swoje szanse na odczuwanie autentycznej radości. Proszę, pomóż mi się rozchmurzyć i pozwolić rozwinąć w pełni żagle mojego życia. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i umożliwienie mi dostrzegania dobrodziejstw życia.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Puszczanie uraz w niepamięć

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi wyzbyć się wszelkich uraz, jakie mam w stosunku do [w tym miejscu powinny znaleźć się imiona konkretnych osób]. Pomóż mi również zdobyć się na współczucie w stosunku do tych osób oraz wszystkich ludzi w moim życiu, którzy na jakimkolwiek jego etapie sprawili mi ból. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi dokonać przekształcenia mojej negatywnej energii w bezwarunkową miłość, wskutek czego od tego momentu będę w stanie swobodnie kontynuować moją egzystencję w całkowitym spokoju. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i pomoc w otworzeniu serca oraz umożliwienie ponownego swobodnego obdarzania innych osób miłością.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie od gniewu

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski oswobodziła mój umysł i moją duszę od palących płomieni gniewu trawiących obecnie moje wnętrze. Pozwól wygasać ogniom wściekłości i zapewniaj ukojenie surowej stronie mojej natury, zapewniając mi komfort i miłość, dzięki czemu będę w stanie rozpocząć proces uzdrawiania i powrócić do stanu równowagi. Wznoszę do Ciebie prośby, żebyś zesłał do mnie swoje anioły, by pomogły mi one podjąć działania wymagane dla pełnego pokochania siebie. Niechaj Twoi skrzydlaci posłańcy pomogą mi osiągnąć oczyszczenie od negatywnych uczuć, jakie obecnie żywię w stosunku do niektórych ludzi. Pomóż mi także w uratowaniu mojej słodkiej duszy z ogniowej burzy szalejącej w moim wnętrzu. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i pomoc w otworzeniu serca oraz przywrócenie mi należnego spokoju.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie od nosicieli strachu

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski usunęła moje obawy związane z losami całego tego świata. Nie pozwól, bym poddawał się złym wiadomościom szerzonym przez telewizję i prasę. Nie daj mi się czuć jak ofiara, którą atakują ze wszystkich stron nosiciele strachu. Pozwól mi koncentrować się na dobrych informacjach i wskrzeszać swój optymizm jako antidotum na ciemność zaklętą w falach niosących codzienne wiadomości. Podtrzymuj mnie na duchu i wspieraj wiarę, jaką pokładam w dobroci i ludzkiej sile. Pozwól mi wybaczać i wysyłać miłość wszystkim, którzy stali się ofiarami własnego ego, wskutek czego zostali twórcami bólu na tym świecie. Daj mi odwagę niezbędną do opowiedzenia się za pokojem i okazania mojego stanowiska przez bycie samemu spokojnym.

W całej swej skromności modlę się, byś uzdrowił ciemność, w jakiej wszyscy się obecnie znajdujemy, i umocnił światło tego świata, rozpoczynając od światłości, która się znajduje we mnie. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły wszystkim zasmuconym duszom. Pozwól mi podążać za swoją radością, by przypomniała ona wszystkim ludziom naszą cudowną naturę i wspaniałość bycia żywym. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i zapewniam Cię o gotowości służenia Twojemu światłu na każdy sposób, w jaki będzie to konieczne.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie od zazdrości

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski uwolniła mnie od zazdrości i poczucia braku bezpieczeństwa, z którymi obecnie przyszło mi się mierzyć. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi usunąć to szaleństwo z mojego serca i napełniły mnie miłością do siebie oraz docenianiem własnej osoby, dzięki czemu zaprzestanę liczenia na to, że to inni ludzie utwierdzą mnie w poczuciu własnej wartości. Wybacz mi, że nie dostrzegałem tego, jak jestem cenny, i pozostawiałem innym możliwość decydowania o tym. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za uwolnienie mnie od tej szkodliwej dla duszy energii i otulenie mnie Twoją miłością.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Odzyskiwanie radości

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski zmyła wszelki ciężar obarczający obecnie moje serce. Zapewnij mi łaskę niezbędną do uzyskania nowej perspektywy i otwarcia siebie na możliwości pojawiające się wskutek pozytywnych spotkań innych ludzi i poznawania nowych nauczycieli, uzdrowicieli, mentorów oraz przewodników. Ześlij do mnie proszę przewodników ku radości, którzy przywrócą mnie do życia! Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na ponowne radowanie się światłością wypełniającą moje serce.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Nieuczciwe osądy

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi odrzucić wszystkie negatywne przypuszczenia na temat innych, które dotychczas w sobie nosiłem. Zapewnij mi klarowność widzenia powodującą przerwę w tych negatywnych osądach, które pozostawiają mnie w poczuciu osamotnienia i powodują, że angażuję się w rozmaite sytuacje niewłaściwie przeze mnie odczytane i obarczam winą niewinne osoby. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by uwolniły mnie od mentalnych i emocjonalnych zniekształceń, które powstrzymują mnie przed wpuszczeniem do mojego życia miłości, i pomóż mi widzieć innych we właściwym i kochającym świetle. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i usunięcie tych ponurych oparów przysłaniających moją perspektywę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Rywalizowanie z innymi bądź poczucie bycia przez nich zagrożonym

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi świętować z innymi ludźmi zamiast czucia, że jest się przez nich zagrożonym bądź też musi się z nimi rywalizować. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, dzięki czemu będę w stanie uwierzyć, że istnieje wystarczająca ilość dóbr dla każdego człowieka. Zastąp tym nastawieniem przekonanie, że mogę coś stracić bądź też będę gorszą osobą tylko dlatego, że komuś innemu będzie się lepiej powodziło. Pozwól mi być „dawcą” zamiast „biorcą”. Daj mi czerpać inspirację z osób z mojego otoczenia, które osiągają sukces. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i oczekuję, że błogosławieństwa, o które prosiłem, zaczną się ukazywać od tej chwili w moim życiu.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

BŁĘKITNE NIEBO

Modlitwy o pomoc samemu sobie

W tej części znajdziesz modlitwy, które pomogą ci wejść na własną ścieżkę poprzez wykasowanie starych wzorców i rozpoznanie słabych punktów oraz złych nawyków, które powstrzymują cię albo przeszkadzają w stworzeniu życia, jakie pragniesz wieść. Celem tych modlitw jest odzyskanie dobrego humoru, pomoc w skutecznej komunikacji, zwiększanie dbania o siebie, rozwijanie wdzięczności za swoje dobre zdrowie i wiele więcej.

Słabe punkty i złe nawyki

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby Twoja błogosławiona łaska wypełniła mnie siłą i zapewniła klarowne widzenie. Potrzebuję tego wszystkiego, żeby skonfrontować się z moimi cieniami i słabymi punktami. Zapewnij mi, proszę, zdolność bycia bardziej kontaktowym i otwartym na podpowiedzi, które otrzymuję od innych osób, a dotyczące powodowanej przeze mnie u nich frustracji. Przyznaję, że chciałbym ujrzeć siebie ich oczami. Modlę się, byś uciszył obronne mechanizmy mojego ego i generowane przez nie oburzenie oraz otworzył moje serce, wskutek czego będę w stanie nauczyć się wszystkiego, co tylko mogę. Proszę, obudź we mnie mądrość, ochotę, dojrzałość i nieustępliwość, abym mógł świadomie lokalizować i zmieniać moje negatywne zachowania. Pozwól mi przez te wysiłki uwolnić siebie i innych ludzi od cierpienia, jakie moje postępki mogły na wszystkich sprowadzić. Ześlij mi swoje anioły, by pomogły mi wydostać się z tych cieni i wznieść się do światła mojej prawdziwej, kochającej natury. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za wspomaganie mojego rozwoju.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Usuwanie źródeł zakłócenia spokoju

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby Twoja błogosławiona łaska poprowadziła mnie do tego miejsca w moim sercu, w którym mogę znaleźć Ciebie. Zapewnij mi zdolność zapewniania wypoczynku duszy i odzyskiwania sił duchowych w blasku Twojej łaski, będącej pełnią miłości. Proszę Cię, byś zesłał mi swoje anioły, które pomogą mi uciszyć mentalny harmider, obecnie doprowadzający mnie do szału. Niech Twoi skrzydlaci emisariusze pomogą mi usłyszeć i zrozumieć Twoje najbardziej dobrotliwe i pełne miłości wskazówki w każdej komórce mojego ciała. Przez moc i światło Twojej miłości proszę o błogosławieństwa niezbędne do usunięcia wszystkiego, co nie jest mną i co w tym momencie nie działa na korzyść mojego ducha. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za uciszenie mojego umysłu i otwarcie serca na Twój spokój.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Relaks

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi przejść przez ten dzień bez strachu, że coś ważnego ujdzie mojej uwadze. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by ukoiły poczucie pilnej potrzeby, które powoduje, że śpieszę się, wtrącam w nie swoje sprawy i poganiam ludzi ze swojego otoczenia. Proszę, pomóż mi się odprężać i być obecnym w teraźniejszości, zamiast nieustannie przeć naprzód. Pozwól mi uwierzyć, że wszystko, na co zasługuję, przyjdzie do mnie w czasie idealnym z boskiego punktu widzenia i że nie ma potrzeby pędzić za tym na złamanie karku. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i ukojenie mojego systemu nerwowego.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Przywracanie dobrego zdrowia

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski przywróciła mi dobre zdrowie. Ześlij do mnie, proszę, swoich duchowych uzdrowicieli, by doprowadzili mnie do lekarzy bądź terapeutów, którzy są w stanie w tym momencie przynieść mi ulgę. Niechaj przez ich wysiłki przemawiać będzie Twoja bezwarunkowa miłość. Pozwól im dokonać skutecznych działań terapeutycznych, wskutek czego dane mi będzie znowu cieszyć się idealnym zdrowiem. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za to uzdrowienie w moim życiu.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wybaczanie innym

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi wybaczyć tym, którzy mnie skrzywdzili. Tak kusząca jest perspektywa, by nadal tkwić w gniewie, urazach i współczuciu dla siebie, a jednak w głębi serca wiem, że nie tego naprawdę chcę. Wezmę odpowiedzialność za sposoby, na które przyczyniłem się do zadawania mi bólu, i nawet zobowiązuję się dostrzec, jak te doświadczenia pozwoliły mi się uczyć i rozwijać. Teraz modlę się do Ciebie, byś zapewnił mi możliwość wybaczenia każdemu, włączając w to mnie. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i umożliwienie spokojnego pójścia naprzód.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Zaprzestanie narażania na szwank własnego zdrowia

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę o Twoją błogosławioną łaskę, dzięki czemu zaprzestanę narażania na szwank własnego zdrowia, a zamiast tego zacznę doceniać swoje ciało i się o nie troszczyć. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi odżywiać i wspierać mój organizm, a także zapewniły mi fizyczną oraz emocjonalną siłę niezbędną do ukazania się światu z pewnością siebie i witalnością. Niech zapewnią mi siłę, dzięki której będę w stanie zrobić wszystko, co w mojej mocy, a co będzie służyło najwyższemu dobru, zarówno mojemu, jak i innych osób. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę, ponieważ jestem teraz gotowy do wzięcia pełnej odpowiedzialności za siebie.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Szczera komunikacja

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi komunikować się szczerze i otwarcie z ludźmi obecnymi w moim życiu. Zainspiruj moje słowa tak, by wyrażały prawdę i szacunek wobec wszystkich osób. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi zachować spokój i koncentrację oraz wyrażać swoje prawdziwe wnętrze, nawet jeśli to, co mówię, nie jest obecnie dobrze przyjmowane bądź zostaje wręcz odrzucane. Szczególnie proszę o pomoc w powstrzymywaniu mnie przed zamykaniem się w ciszy, co powoduje, że inni ludzie muszą odgadnąć moje zamiary. Zamiast tego pomóż mi swobodnie dzielić się swoimi przemyśleniami z innymi, wskutek czego nasza więź będzie miała doskonałą okazję do rozwoju i wzrostu na wszelkie pozytywne sposoby. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i wyprostowanie moich dróg.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Zliczanie swoich błogosławieństw zamiast strachu przed brakiem

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski skierowała moją uwagę z dala od wszelkich wątpliwości związanych z brakiem pieniędzy, a jednocześnie pomogła dostrzegać wszystko, co jest szczodre i co w moim życiu funkcjonuje w należyty sposób. Proszę, pomóż mi uwolnić się od zwyczaju skupiania się na tym, czego mi w moim poczuciu nie wystarcza, co zwykłem robić przy jednoczesnym ignorowaniu bądź minimalizowaniu całej masy dóbr, jakie umieszczasz u moich stóp. Proszę, ześlij mi swoje anioły, by pomogły mi w pełni docenić, że moje życie jest właśnie takie, jak obecnie, i pozwoliły mi poczuć się wzbogaconym przez wszystko, co w nim posiadam. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Rozchmurzanie się

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pozwoliła mi oddalić od siebie wszelkie kłopoty i w pełni radować się życiem. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi trochę śpiewać, trochę tańczyć, trochę śmiać się i zachwycać życiem w stopniu większym, niż miałem to dotychczas w zwyczaju. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i zwrócenie mi radości.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wspieranie innych

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi dobrowolnie działać na rzecz wyższego dobra zamiast kierowania się wyłącznie moim własnym interesem. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by nakłoniły mnie do starań mających na celu zrealizowanie marzeń innych ludzi i cieszenia się ich sukcesami w takim samym stopniu, jakbym to ja je odnosił. Niech Twoi posłańcy zwiększają we mnie świadomość, że im więcej dam od siebie, tym więcej sam otrzymam. Powstrzymuj mnie przed byciem samolubnym bądź też zaabsorbowanym tylko i wyłącznie własnymi sprawami. Pozwól mi w sposób szczodry angażować się w sprawy innych i interesować się ich dobrobytem, dzięki czemu uda mi się doprowadzić do poprawienia relacji, zarówno w życiu zawodowym, jak i prywatnym. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i oczekuję spokoju, jaki ona na mnie sprowadzi.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uzdrawianie napiętych relacji

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę o Twoją błogosławioną łaskę i przewodnictwo, by prowadziły mnie podczas tego niepewnego okresu mojego małżeństwa (bądź też innego związku, w którym wyczuwam trudności). Bądź, proszę, moim kompasem w dniach, w których nie jestem niczego pewien. Chroń mnie przed strachem, który może próbować mnie dopaść podczas działań mających na celu odtworzenie pozytywnych, satysfakcjonujących obie strony i zdrowych więzi pomiędzy nami. Błagam o Twoją pomoc w łagodzeniu dzielących nas różnic i bólu, który one w nas powodują. Przypominaj nam przede wszystkim cudowne rzeczy, które nas łączą, a nie dzielą. Modlę się o pokorę ducha potrzebną, by właściwie ułożyć priorytety, a nie koncentrować się wyłącznie na tym, by zawsze mieć rację. To właśnie moje dotychczasowe nastawienie jest jednym z czynników powiększających dystans między nami. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by odgoniły wszelkie myśli tworzące poczucie przerażenia bądź braku bezpieczeństwa w naszej relacji. Oczyszczaj również drogi prowadzące do ponownego pojednania w głębi serca, do którego oboje tak bardzo dążymy. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na uzdrowienie naszego związku.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Odnajdywanie miłości do siebie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

dziękuję Ci za to, że nade mną czuwasz. Czuję się znacznie lepiej ze świadomością, że kochasz mnie w sposób głęboki i bezwarunkowy. Uczę się, żeby być w stanie żywić analogiczne uczucia względem siebie samego. W całej swej skromności proszę o Twoje przewodnictwo, dzięki czemu będę w stanie otworzyć swoje serce i zaakceptować wszystko, co miłość stawia w dniu dzisiejszym na mojej drodze. Chcę jednocześnie bezgranicznie wierzyć, że wszyscy ludzie pojawiający się na mojej drodze oferują mi swoją pomoc z własnej woli i z najwyższą przyjemnością. Pomóż mi pokonać strach przed byciem zbyt podatnym na zranienie, ponieważ ten rodzaj asekuracji utrzymuje miłość z dala ode mnie i powoduje u mnie poczucie samotności i izolacji. Pomóż mi wyzbyć się negatywnego wizerunku siebie samego i wszelkich niewłaściwych opinii wynikających z zaburzonej percepcji. Pozwól mi spojrzeć na siebie tak, jak patrzyłeś na mnie w momencie stworzenia mojej istoty – jako na byt pełen łaski i światła zbudowanego z najczystszej miłości. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by przypominały mi w ciągu dnia o konieczności brania oddechu i mówienia do siebie czegoś pozytywnego i nacechowanego miłością. Niech to ćwiczenie stanie się elementem mojej rutynowej praktyki budowania miłości własnej. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i obdarowanie mnie dzisiaj Twoimi błogosławieństwami.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Chwila wytchnienia

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi wycofać się w chwilach, w których odczuwam potrzebę bycia przez pewien czas samym ze sobą. Pozwól mi zdobyć się na to, zanim wejdę w stan wzburzenia albo nieświadomie odepchnę od siebie innych swoim nieprzyjemnym nastrojem bądź zachowaniem, by podświadomie w ten sposób zyskać przestrzeń, której aktualnie potrzebuję. Zapewnij mi mądrość potrzebną do wyłączenia się z zewnętrznego świata, gdy jestem przeciążony. Pomóż mi w takich chwilach zwracać się ku swoim wewnętrznym rozmyślaniom i modlitwom, dzięki którym będę w stanie dokonać niezbędnych korekt na przyszłość. Zapewnij mi samoświadomość i dbałość o siebie, jakich potrzebuję, by zregenerować swoje siły w ciszy, bez jednoczesnego poczucia, że zaniedbuję tym samym kogoś, kto mnie potrzebuje. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i pomoc w osiągnięciu wewnętrznego wyciszenia.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Współczucie dla tych, których się nie lubi

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby błogosławieństwo Twojej łaski pomogło mi odnaleźć w sobie współczucie i akceptację w stosunku do ludzi, których nie darzę sympatią. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi dostrzec, dlaczego przyciągnąłem te osoby do swojego życia, i pozwoliły wyciągnąć z tych znajomości przewidzianą dla nich naukę. Następnie pozwól mi swobodnie wybrać pomiędzy uwolnieniem się od mojego braku sympatii lub pozbyciem się ze swojego życia relacji, które ów brak powodują. Niech w tej sytuacji zadecyduje wyjście, które będzie najlepsze z duchowej perspektywy. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i możliwość pójścia w spokoju naprzód przez wszystkie zaangażowane w tę sytuację strony.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Przejście

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi pozostawać autentycznym w stosunku do własnego ducha i zachować wiarę w realizację moich marzeń nawet w chwilach, w których spotykam się z większymi trudnościami bądź wyzwaniami. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by zapewniały mi odwagę niezbędną do niepoddawania się i szybkiego reagowania na rozwój wypadków. Niechaj Twoi skrzydlaci posłańcy pomogą mi prosić o pomoc w sytuacjach, w których jest ona konieczna, zamiast kurczowego trzymania się przekonania, że wszystko muszę zrobić samodzielnie. W szczególności modlę się o niezdradzanie własnych marzeń i wiarę, że wszystko pójdzie po mojej myśli, nawet wtedy, gdy wszystko wskazuje, że będzie zupełnie inaczej. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na wsparcie, które jest już w drodze do mnie.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Obiektywizm

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski powstrzymywała mnie przed braniem do siebie niosących krzywdę zachowań [tutaj należy wstawić imię bądź imiona konkretnych osób]. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi dostrzegać moją rolę w bolesnym tańcu reakcji na wszystko, co zostało powiedziane bądź zrobione. Niech pozwalają mi uświadomić sobie, że nie wszystkie te działania miały na celu sprawienie mi krzywdy. Odmień moją interpretację, dzięki czemu będę w stanie wydostać się z tego zaklętego tańca i zachować w sobie spokój. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i uwolnienie mnie od stresu oraz przygnębienia.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwalnianie od żali

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi uwolnić się od wszelkich żali, jakie w sobie noszę. Pozwól mi zaprzestać obwiniania tych osób, a zamiast tego umożliw mi obdarzenie ich przebaczeniem. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi dostrzegać dary, jakie te osoby wniosły do mojego życia, nawet jeśli część z tych wspaniałości brała się z różnic, które nas dzieliły. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i uwolnienie mnie od tego ciężkiego brzemienia na moim sercu, które dobrowolnie sam na siebie nałożyłem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Przywracanie dobrego humoru

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski przywróciła mi poczucie humoru. W ostatnim czasie podchodziłem do swojego dobra ze zbyt dużą powagą, a teraz chciałbym spojrzeć na nie w dużo jaśniejszym świetle. Zapewnij mi łaskę umiejętności śmiania się z siebie oraz wszystkich niedorzecznych rzeczny, które robię bądź mówię. Pozwól mi odzyskać więź z moją radością i zaufać, że wbrew odczuwanym przeze mnie obawom wszystko jest w jak najlepszym porządku. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi oddać Tobie zbędny ciężar, jaki w sobie noszę, wskutek czego będę w stanie się zrelaksować, odzyskać humor i czerpać więcej radości z życia. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i pomoc w tym, bym znowu był w stanie się śmiać.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

PODĄŻANIE ZA ZNAKAMI

Modlitwy o przewodnictwo

W tej części znajdziesz modlitwy koncentrujące się na dostrajaniu się do swojej intuicji i ufaniu jej, szczególnie podczas podejmowania decyzji i dokonywania zmian, które w chwili obecnej niekoniecznie układają się w logiczną całość, albo przydatne, jeśli aktualnie silnie polegasz na innych ludziach obecnych w twoim życiu. Te modlitwy również proszą o pomoc w rozpoznawaniu subtelnego wsparcia udzielanego przez twoje najwyższe ja, anioły i duchowych przewodników, którzy mają zawsze za cel ci pomagać. Stosuj te modlitwy, by pomóc światłu rozjaśniać twoją drogę w sytuacjach, w których czujesz w głowie zamęt.

Słuchanie swojego wewnętrznego głosu

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi wsłuchiwać się w mój wewnętrzny głos zamiast trzymania się natrętnych myśli tkwiących w mojej głowie i odłączania się od mojej intuicji. Zapewnij mi odwagę niezbędną do zaprzestania ucieczki od własnej intuicji bądź też skończenia podważania jej istnienia w głębi serca. Pomóż mi również uwolnić się od potrzeby posiadania dodatkowych zapewnień, zanim wsłucham się w swoje wewnętrzne przewodnictwo bądź też postąpię zgodnie z jego podszeptami. Pobłogosław mnie mądrością, mając nadzieję, że będę postępował w zgodzie z pojawiającymi się w moim umyśle wewnętrznymi wskazówkami i wdrażał płynące z nich sugestie w najwłaściwszych ku temu momentach. Spraw, by wszystkie moje działania opierały się na przekonaniu, że zmierzam poprzez nie ku mojemu najwyższemu dobru. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i prowadzenie mnie przez Twoją miłość tak, jak zwykłeś to dotychczas robić.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wyostrzanie intuicji

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski poprawiła moją wnikliwość, dzięki czemu będę mógł jeszcze mądrzej wybierać ludzi, z którymi spędzam czas. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi słuchać mojej intuicji, kiedy ostrzega mnie ona przed kimś bądź przed czymś. Niech Twoi skrzydlaci emisariusze pomogą mi również wycofać się w momencie, gdy tylko zdam sobie sprawę z ostrzeżenia. Zapewnij mi łaskę polegającą na ufaniu swojej intuicji zamiast spierania się z jej podszeptami, co miało miejsce szczególnie często wtedy, gdy ego nie podobało się to, co intuicja miała mi do powiedzenia. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i pomoc w obraniu jak najwłaściwszej drogi.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Niepewność

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi znosić świadomość niepewności zamiast starania się o wywalczenie odpowiedzi przed tym, nim nastanie na nie odpowiednia chwila. Zapewnij mi wiarę w to, że wszystko stanie się dla mnie jasne we właściwym momencie, i pomóż mi w zawierzeniu Tobie do tego czasu wszelkich targających mną wątpliwości. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi ukoić mój niepokój i zaufać Twojemu przewodnictwu, dzięki czemu wreszcie będę się mógł odprężyć. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i zawierzam Ci moją niepewność.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Pomoc od własnego wyższego ja

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi przestawić swój punkt skupienia z mojego niższego ja, a zamiast tego przekierowała moją koncentrację ku wyższemu ja. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi robić wszystko, co w mojej mocy, i być w jak najlepszych relacjach ze wszystkimi i we wszystkich pojawiających się sytuacjach. Usuń ze mnie skłonność do służenia wyłącznie samemu sobie. Pomóż mi wyplenić wszelkie negatywne zachowania i pełen podejrzliwości sposób postrzegania otoczenia. Pozwól zastąpić wszelkie powyższe kwestie przejrzystą, pełną miłości świadomością, wyborami i czynami, które są dobre dla wszystkich osób zainteresowanych daną sytuacją. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za Twoją pomoc, ponieważ w tym momencie jestem już rzeczywiście gotowy na dokonanie się zmian.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wchodzenie w nieznane

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi wejść w nieznane, nawet jeśli ten krok nie jest dla mnie w żaden sposób komfortowy. Zapewnij mi łaskę niezbędną do angażowania się w nowe doświadczenia z entuzjazmem i wolą pobierania nauki. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by zachęciły mnie do zastąpienia odczuwanego przeze mnie oporu przed zmianą żądzą przygody i radością płynącą z odkrywania nowych rzeczy. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i zapewnienie mi pewności siebie niezbędnej do brnięcia przed siebie z wiarą w sercu.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Nadmierna impulsywność

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi powstrzymać moje impulsywne zachowania i starannie rozważyć wszystkie odczuwane przeze mnie opcje w klarowny, obiektywny sposób, zanim cokolwiek powiem lub zrobię. Proszę, wyślij do mnie swoje anioły, dzięki którym będę świadomy swojego zachowania oraz tego, jak wpływam zarówno na siebie, jak i innych ludzi. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę. Teraz oddam się relaksowi.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Dodatkowe wsparcie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby Twoja najbardziej błogosławiona szczodrość skutkowała zesłaniem mi kilku dodatkowych aniołów, by wspierały mnie na drodze, którą będę dzisiaj podążał. Proszę o to, ponieważ czuję, że to, z czym przyjdzie mi się dzisiaj zmierzyć, przerasta moje samodzielne możliwości. Modlę się również o pomoc wszystkich moich boskich obrońców, by byli w trakcie tej próby u mojego boku, ponieważ wiem, że z ich wsparciem będę w stanie znacznie lepiej poradzić sobie z tym, co nieuchronnie się do mnie zbliża. Nie jestem pewien, co mógłbym w tej kwestii uczynić bez dodatkowego wsparcia. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i bycie dla mnie tak bardzo hojnym.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Ufanie przewodnictwu

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi zawierzyć Tobie wszystkie moje intencje i cele. Zapewnij mi umiejętność wyciszania umysłu i nastrajania się na podszepty serca, dzięki czemu będę w stanie otrzymać Twoje przewodnictwo i zaufać wszystkiemu, co do mnie napłynie. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by umożliwiły mi uwolnienie się od ograniczających mnie przekonań i otworzyły na Twoją nieograniczoną niczym jedność. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i wprowadzenie mnie na jaśniejszą ścieżkę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Podejmowanie wyborów

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w tej chwili z uwagą wsłuchuję się w Ciebie. W całej swej skromności proszę, byś mnie dzisiaj prowadził. Znalazłem się na życiowym zakręcie (w pracy, relacjach, kolejnych decyzjach do podjęcia bądź czymś jeszcze innym) i nie jestem pewien, w którym kierunku powinienem skierować swoje kroki. Uwolnij mnie od niekończących się rozmyślań mających na celu podjęcie decyzji odnośnie kolejnego kroku, jaki powinienem wykonać. Daj mi od nich odetchnąć, ponieważ wywołują one u mnie poczucie wyczerpania. Poddaję się. Modlę się do Ciebie, żebyś umożliwił mi zatrzymanie się na chwilę w wierze, że wkrótce wskażesz mi właściwą drogę. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na wskazanie mi właściwego kierunku.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Obejmowanie kierownictwa nad swoim życiem

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski powstrzymała mnie przed poszukiwaniem opinii innych ludzi w sytuacjach, w których znam już prawidłową odpowiedź w głębi swojego serca. Proszę, uwolnij mnie od oporu przed obejmowaniem kierownictwa nad własnym życiem i przyznaj mi władzę, bym łatwo przestrzegał swoich wewnętrznych wskazówek i nie wahał się z nich korzystać. Proszę, ześlij swoje anioły, by pomogły mi przyjąć pełną odpowiedzialność za swoje życie i wsparły w zaufaniu w to, że moja intuicja wskazuje właściwą drogę. To jest moja modlitwa na dziś.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Jasność podążania właściwą ścieżką

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski oczyściła mój umysł i pozwoliła mi na powrót nastroić się na fale emitowane przez moje serce. Nie mam pojęcia, czego pragnę bądź potrzebuję. Proszę, pomóż mi odkryć moją ścieżkę i poprowadź mnie w jej kierunku. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za Twoje lśniące światło i przewodnictwo, ponieważ w chwili obecnej jestem zdezorientowany.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Przywoływanie własnego wyższego ja podczas podejmowania decyzji

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi w zawierzaniu, począwszy od dnia dzisiejszego, wszelkich decyzji mojemu wyższemu ja. Przywołuję i upoważniam moje najwyższe ja do przejęcia kontroli i podejmowania jakiejkolwiek decyzji, jaką w przeciwnym razie podjąłbym ze strachu, samolubstwa albo braku miłości do siebie i innych. Modlę się, byś wysłał mi swoje anioły, by oczyściły moją drogę na poparcie tego, że kieruję się swoim najwyższym dobrem. Niech pozwolą mi trzymać się podjętych właściwych decyzji i pomogą bronić zdania zgranego z moją najwyższą duchowością, kiedy będzie ono podważane przez niską naturę ego. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na Twoje błogosławieństwa.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Poddawanie się woli Boga

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby Twoja błogosławiona łaska pomogła mi podążać za Twoją wolą zamiast kierowania się wyłącznie moimi własnymi motywami. Jestem już zmęczony kierowaniem się podszeptami ego, ponieważ nie przynoszą mi one żadnej radości, a zamiast tego gwarantują pogłębiające się poczucie izolacji. Dzisiaj więc proszę Cię, byś skierował ścieżki mojego serca i umysłu ku kierunkom, jakich dla mnie pragniesz. Uczyń mnie świadomym tego, co otrzymuję, i przebuduj moje priorytety tak, żeby w jak największym stopniu wspierały plan dla mojej duszy i mój cel życiowy zamiast kierowania mnie ku ograniczonym planom opartym na ego. Pomóż mi zaprzestać nalegań, by rzeczy szły po mojej myśli, oraz naucz mnie słuchać i podążać za Twoją świętą energią. Wszedłem w ślepy zaułek i nie mam pojęcia, co powinienem zrobić dalej. Proszę, wskaż mi drogę. To jest moja modlitwa na dziś.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Zaufanie własnej intuicji

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi słuchać mojej intuicji i podążać za jej podszeptami bez zadawania zbędnych pytań. Pozwól mi dostrzegać jej subtelne znaki i zaprzestać udawania, że nie zauważam tych ożywczych, stanowiących przewodników dla duszy, sygnałów, które pojawiają się na mojej drodze. Pozwól mi działać zdecydowanie w oparciu o wskazówki, które otrzymuję. Niechaj korzystam z nich w odpowiednim momencie i nie zwlekam z podjęciem kroków we wskazanym mi kierunku w oczekiwaniu na dodatkowe gwarancje. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by zwiększyły głośność subtelnych sygnałów, dzięki czemu nie będę w stanie przeoczyć własnego wewnętrznego przewodnictwa. Dotyczy to szczególnie sfer życia, w których jest mi ono w tym momencie najbardziej potrzebne. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za to, że jesteś dla mnie światłem latarni w ciemnościach.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

ZDJĘCIE CIĘŻARU

Modlitwy o uproszczenie dróg

W tej części znajdziesz modlitwy z prośbą o pomoc, łagodzenie zbędnych obciążeń i niepotrzebnych walk, dzięki czemu będziesz w stanie na powrót odszukać lekkość serca i duszy. Owe modlitwy oferują wskazówki do niszczenia blokad i starych wzorców, uwolnienia się od winy, surowości i użalania się nad sobą. Pozbędziesz się dzięki nim także obsesji i wielu innych negatywnych kwestii.

Usuwanie blokad

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski uwolniła mnie od przywiązania do ludzi i okoliczności, które nie pozwalają mi pójść naprzód, sprawiają, że w siebie wątpię, bądź też wzbudzają obawy i wątpliwości w kwestii bezpieczeństwa. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi przyciągać do siebie od dzisiaj wyłącznie ludzi, którzy będą mnie podnosili na duchu, oraz kreować tylko pozytywne okoliczności. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i oczyszczenie drogi ku jaśniejszym, bardziej satysfakcjonującym doświadczeniom.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie od starych wzorców

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski ostrzegła mnie, kiedy zacznę wpadać w pułapkę wzorców, które już mi nie służą. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by uczyniły mnie wrażliwym na to, że trzymanie się tych zachowań jest dla mnie niewygodne. Niechaj Twoi posłańcy umożliwią mi dokonanie szybkich korekt zachowania, by od teraz szło ono w parze z potrzebami ducha. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę, ponieważ teraz jestem gotów do wszechstronnego rozwoju.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wolność od osądów

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi akceptować innych ludzi zamiast ich osądzać. Zapewnij mi łaskę i mądrość niezbędne do zrozumienia, że w analizie ludzi i życia nie istnieje coś, co byłoby empirycznie „właściwe” bądź „niewłaściwe”. Wszystko to weryfikują bowiem indywidualne zapatrywania jednostek. Pomóż mi przestrzegać i stosować swoje wartości, moralność i sposoby postępowania bez jednoczesnego atakowania innych ludzi w moim życiu. Jeśli nasze wartości, priorytety i sposoby działania są zbyt od siebie różne, pomóż mi to przyjąć bez zrzucania winy, atakowania lub poniżania kogokolwiek. Zamiast negatywnych odruchów pozwól mi odejść w pokoju własną drogą. Wykorzeń z mojego serca wszelkie osądy i zastąp je pragnieniem i zdolnością okazywania zrozumienia, szacunku, doceniania i uczenia się od innych, nawet jeśli nie zgadzamy się ze sobą. To jest moja szczera modlitwa na dzisiaj.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Doprowadzanie do końca

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby Twoja łaska i błogosławieństwo pomogły mi doprowadzać do końca moje zobowiązania i umożliwiły sfinalizowanie prawdziwych celów. Pomóż mi unikać odkładania ważnych rzeczy na później oraz pozwalania na bycie rozpraszanym przez rzeczy mniej istotne. Zapewnij mi pewność, że moje cele są w pełni wykonalne, a następnie mobilizuj mnie do podejmowania codziennych kroków koniecznych do odniesienia sukcesu. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi w kreowaniu pragnień mojego serca zamiast odraczania realizacji marzeń wskutek konieczności realizowania codziennych zobowiązań. Dziękuję Ci za wysłuchanie mojej modlitwy i pomoc w dokonaniu zmian, jakich pragnę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Łagodzenie sztywnego myślenia

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski załagodziła moje sztywne myśli i zastąpiła je skłonnością do otwartości, dzięki czemu nie będę się już dłużej czuł zaganiany do narożnika przez przekonanie o własnej nieomylności, które czyni mnie nieszczęśliwym. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi uwolnić się od przekonania, że zawsze muszę mieć rację, a zamiast tego otworzyły mnie na to, czego nie znam. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i złagodzenie mojego nastawienia, co jest koniecznym warunkiem mojego dalszego rozwoju.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Obsesja

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

wciąż trwam w kręgu zachowań związanych z obsesyjnym podejściem do moich relacji (bądź też konkretnej sytuacji lub osoby) i sam zaczynam wyczuwać, że takie podejście wywołuje u mnie wyłącznie niepokój i poczucie zagrożenia. Wiem, że lekcja, jaka została dla mnie zaplanowana, polega na znalezieniu większych zasobów miłości do siebie w swoim własnym wnętrzu zamiast podejmowania ciągłych prób znalezienia tego uczucia w innych osobach bądź sytuacjach. Dzisiaj niewiele jednak wynika z tej świadomości. Proszę, utrzymuj we mnie przekonanie, że zachowanie tej osoby (bądź zaistniała sytuacja lub też niemożność zrealizowania pragnień) stanowi odzwierciedlenie mojej własnej wartości. Pomóż mi poprzez wytworzenie w moim sercu poczucia bezpieczeństwa usunąć wrażenia odrzucenie bądź też wynikającego z niego rozzłoszczenia. Pomóż mi praktykować bezwarunkową miłość, zarówno wobec siebie samego, jak i [w tym miejscy wypowiedz imię bądź imiona osób, które masz na myśli], dzięki czemu będę w stanie uwolnić się od trawiącej mnie obsesji. Uczynienie tego samodzielnie jest bardzo trudne. Jestem na to gotów. Dziękuję Ci całym moim sercem i całą moją duszą.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie od ciężarów

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski usunęła dzisiaj ze mnie wszelkie ciężary, włącznie z tymi, które sam chciałbym zatrzymać. Pomóż mi uwolnić się od mojego przywiązania do bólu i cierpienia oraz obejmij swoją opieką wszelkie moje zmartwienia i wątpliwości. Pozwól mi ufać, że moje rachunki zostaną zapłacone, mój dom jest bezpieczny, a moja rodzina znajduje się pod nieustanną ochroną. Pomóż mi uwierzyć w to, że napotykane w moim życiu możliwości mogą być wykorzystywane bez jakiegokolwiek cienia zmartwień. Modlę się, byś zesłał mi swoje anioły, które zapewnią mi dodatkowe wsparcie w trudnych momentach życia oraz pomogą mi rozpoznawać i otrzymywać Twoją miłość i wsparcie. Jestem gotów zrzucić brzemię i pójść naprzód. Dziękuję Ci za pomoc w dokonaniu tego.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Poddanie i ufanie w pozytywny rezultat

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi wznieść się ponad odczuwany przeze mnie strach i stworzyła wiarę w to, że wszystko będzie ze mną (jak również moimi przyjaciółmi i rodziną) w najlepszym porządku. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by wprowadzały spokój w moim umyśle, sercu i ciele, jednocześnie delikatnie prowadząc mnie w kierunku zgodnym z Twoim boskim planem dla mnie. O to samo modlę się dla mojej pięknej rodziny, przyjaciół i wszystkich ludzi obecnych w moim życiu. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i zawierzenie swojego zaufania Twojej boskiej opiece.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie od poczucia winy

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi wyrażać uczucia w sposób pozbawiony obarczania innych ludzi poczuciem winy bądź też atakowania ich. Zamiast tego pozwól mi porozumiewać się z nimi w sposób komunikatywny i pełen szacunku. Pozwól mi otworzyć serce na ludzi, którzy mnie frustrują i złoszczą, dzięki czemu będę w stanie nauczyć się od nich tego, czego powinienem, i odłożyć na bok nasze nieporozumienia. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi słuchać innych z taką samą miłością, z jaką ja chciałbym być przez nich wysłuchany. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i uwolnienie mnie od bolesnych i przynoszących szkody zachowań.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie od natłoku myśli

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski uwolniła mnie od nadmiaru myśli i pomogła w jego miejsce pokładać zaufanie w moim wewnętrznym przewodnictwie. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by uwolniły mnie od obsesyjnego analizowania tego, co może być dobre bądź złe. Pozwól mi od dzisiaj żyć w sposób prawdziwy i autentyczny. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na wewnętrzny spokój.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Akceptowanie siebie takim, jakim się jest

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę o uzdrawiającą moc Twojej łaski, dzięki czemu będę w stanie zaakceptować to, co do mnie lada chwila przybędzie, i przyjąć samokrytykę poprzez samoakceptację i bezwarunkową miłość. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by uwolniły mnie z uścisku, w jakim sam siebie trzymam, wskutek czego przesłaniam swoje światło i stwarzam u siebie poczucie bycia niegodnym i wykluczonym przez całą wieczność. W szczególności pomóż mi być szczęśliwym i spokojnym w mojej własnej skórze, ponieważ Bóg mnie takim stworzył. Proszę, uwolnij mnie od potrzeby aprobaty innych ludzi i zmuszania siebie samego do wyrażania zgody na wszystko, byle uzyskać uznanie. Zapewnij mi łaskę niezbędną do podniesienia i zachowania mojego poczucia własnej wartości, nawet w obliczu tych, którzy próbują mi je odebrać. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i Twoją bezwarunkową miłość.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Kończenie niezdrowych relacji

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi zakończyć moje związki z ludźmi, którzy są niezdrowi i toksyczni, wywołują u mnie długotrwałe pogorszenie samopoczucia i rozczarowanie bądź powodują u mnie poczucie bycia nieszczęśliwym i wycieńczonym. Zapewnij mi mądrość, dzięki której będę wiedzieć, które relacje są warte pozostawania w nich, a które należałoby zakończyć. W całej swej skromności proszę, byś pozwolił mi je rozwiązać w kochający sposób, nawet gdy obawiam się opuszczenia drugiej osoby. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi szybko pójść przed siebie z poczuciem spokoju w sercu. W tym momencie dziękuję wszystkim, których teraz opuszczam, i udzielam im błogosławieństwa na ich dalszą podróż, ponieważ wiem, że czas, jaki mieliśmy ze sobą dzielić, dobiegł właśnie końca. Jestem gotowy na odpowiedź na tę modlitwę, nawet jeśli będzie się to wiązało z wielką zmianą.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Rozstrzyganie sporów

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi odnaleźć spokój w relacjach z tymi ludźmi, z którymi nie jestem w stanie odnaleźć płaszczyzny porozumienia. Modlę się, żebyśmy byli w stanie przełamać dzielące nas różnice, odnaleźli wzajemne zrozumienie i akceptację w kwestiach powodujących konflikty i niechęć, jaka jest teraz między nami. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły zbudować most obopólnego szacunku, na środku którego bylibyśmy w stanie się spotkać, a z którego będziemy mogli zejść w poczuciu pokojowego współdziałania. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za ten rodzaj uzdrowienia.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Niezważanie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski usunęła wszelkie przywiązania powodujące, że żyję w ciągłym bólu. Zapewnij mi łaskę niezbędną do przebaczenia bolesnych czynów innych ludzi. Pozwól mi także wybaczyć samemu sobie to, że pozwoliłem im odcisnąć piętno na mojej egzystencji. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by ukazały mi w dniu dzisiejszym znak świadczący o Twojej obecności. Niech zapewnią mnie o tym, że nieustannie nade mną czuwasz, co znacząco ułatwi dokonanie uzdrowienia mojej duszy. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, jakie dzisiaj staną się moim udziałem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Trudne zakończenia

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi zaakceptować to trudne zakończenie (związku bądź etapu w karierze zawodowej) z właściwą siłą. Niechaj pozwoli mi ona pójść naprzód z pewnością, że właśnie tworzę nowy początek. Modlę się do Ciebie, nie pozwól, by to zakończenie wywoływało u mnie wątpliwości odnośnie mnie samego bądź też w jakikolwiek sposób powodowało u mnie poczucie odrzucenia. Pozwól mi pójść przed siebie w poczuciu pełnego spokoju i z przekonaniem, że okres mojej podróży dobiegł nieuchronnego końca, ponieważ przyswoiłem pełnię wiedzy, jaką miał mi on przynieść. Pozwól mi z błogosławieństwem uwolnić siebie samego od tej więzi. Spraw, bym życzył wszystkim zaangażowanym w sytuację osobom wszystkiego najlepszego i powstrzymywał się przed trzymaniem się żali i bólu. Jeszcze nie osiągnąłem odpowiedniego poziomu świadomości, by obiektywnie ocenić całą sytuację, ale dzięki Twojej łasce wkrótce mi się to uda. Dziękuję Ci za wszystkie łaski otrzymane w przeszłości oraz z radością wypatruję błogosławieństw, które staną się moim udziałem w kolejnej fazie życia.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Zaprzestanie narzekań

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi być dzisiaj zadowoloną i podnoszącą na duchu osobą, a nie kimś, kto ciągle narzeka i powoduje podupadanie na duchu innych osób. Umieść na mojej twarzy uśmiech i uwolnij mnie od marszczenia brwi, które zdarza mi się tak często. Pomóż mi dostrzegać w życiu piękno i mówić o nim zamiast wskazywania cieni i skaz. Pozwól mi generować pozytywną odpowiedź i uznanie zamiast powodowania szarugi podczas czyjejś parady, w tym mojej własnej. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i za Twoją nieskończoną miłość oraz wsparcie, dzięki któremu wzrastam.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Zaprzestanie użalania się nad sobą

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski powstrzymywała mnie przed nadmiernym współczuciem wobec siebie samego. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by nauczyły mnie nowej pieśni wyrażającej wdzięczność i docenienie za wszelkie błogosławieństwa, jakie są obecne w moim życiu. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i za to, że błogosławisz mnie na nieskończenie wiele sposobów.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

WSPÓŁTOWARZYSZE PODRÓŻY

Modlitwy o poprawianie relacji

W tej części znajdziesz modlitwy z prośbą o pomoc w kwestiach związanych z Twoimi relacjami z innymi ludźmi, dotyczące tego, jak dążyć do stania się osobą bardziej autentyczną i pełną miłości. Poznasz również modlitwy wyrażające wdzięczność wobec przyjaciół, modlitwy o przezwyciężenie niepewności w relacjach i te dotyczące konfliktów z innymi ludźmi. Prezentuję także modlitwy o naukę bycia lepszym słuchaczem i poświęcone innym sprawom. Korzystanie z tych modlitw pomoże Ci w osiąganiu spokoju i harmonii we wszystkich relacjach międzyludzkich.

Wdzięczność za przyjaciół

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

pragnę wyrazić najgłębsze podziękowania za najwspanialsze z otrzymanych przeze mnie błogosławieństw: za pełnych miłości ludzi, którzy czynią moje życie tak cudownym i pozostawiają w moim sercu wspaniałe przekonanie o byciu nieustannie wspieranym. Jestem głęboko wdzięczny za sposoby, na które ludzie ci mnie wspierają, kochają i trzymają się blisko mnie w chwilach, kiedy czuję strach i samotność. Dziękuję Ci za wzbogacanie mojego życia ich darami, poświęceniem, perspektywą postrzegania życia, zapewnianym przez nich komfortem i towarzystwem. Jestem tak niesamowicie wdzięczny za ich szczodre błogosławieństwa i z całego serca oraz duszy dziękuję za ich obecność w moim życiu.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Pomaganie innym

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi przynosić wsparcie i podnoszącą na duchu energię do życia tych, którzy aktualnie cierpią. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by ułatwiły mi niesienie miłości innym ludziom na sposoby, w jakie sam chciałbym doświadczać tego uczucia w swoim sercu. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i za to, że dzisiaj prowadzisz mnie ku zostaniu bardziej szczodrą osobą.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Przezwyciężanie braku bezpieczeństwa w relacjach

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi przezwyciężyć odczuwane przeze mnie poczucie braku bezpieczeństwa i wątpliwości wobec samego siebie w kwestiach związanych z relacjami międzyludzkimi. Przypominaj mi o tym, że jestem wspaniałą istotą zbudowaną z miłości i światła. Niech nigdy nie zapominam o tym, że w pełni zasługuję na miłość, będąc takim, jakim w tym momencie jestem. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi przywoływać moją pewność siebie i zaufanie dotyczące tego, że zasługuję na miłość, nawet jeśli od czasu do czasu dopadają mnie w tej materii wątpliwości. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i za to, że kochasz mnie tak, jak to robisz.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Ściganie się z innymi

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

wiem, że moi wrogowie są zarazem moimi nauczycielami, ale w dniu dzisiejszym obawiam się, że mogę oblać zajęcia, w których aktualnie uczestniczę. Mam świadomość, że sam kreuję swoje życie, że wszystko, co się w jego czasie dzieje, odzwierciedla moją samoocenę i miłość do siebie samego. Dzisiaj jednak stłukłem lustro i przeglądam się w jego odpryskach. Wiem, że miłość to drzwi, które muszę otworzyć, by pójść dalej, ale nie jestem w stanie znaleźć do nich klucza. W całej swej skromności proszę, żebyś zesłał swoje anioły, by pomogły mi odnaleźć drogę, którą zgubiłem. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na ulgę, jaka stanie się jej skutkiem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Lepsze słuchanie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi naprawdę słuchać innych, a nie odcinać się od nich, jak często robiłem w przeszłości. Obdarz mnie chęcią, żebym rzeczywiście usłyszał i szanował innych ludzi, zwłaszcza tych, których nie lubię i nie chcę słyszeć. Modlę się, żebyś wysłał mi swoje anioły, by pomogły mi być bardziej otwartym na innych. Niech zapewnią mi one umiejętność oferowania innym ludziom swojego współczucia i serca, abym mógł lepiej zrozumieć ich potrzeby i szanować ich punkt widzenia. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Zwalnianie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi zwolnić w codziennej gonitwie na tyle, żebym poznał swoje prawdziwe uczucia i nie tłumił ich nadmiernym zabieganiem. Zapewnij mi łaskę zaprzestania mówienia na tyle długo, żebym był w stanie usłyszeć swoje wewnętrzne przewodnictwo. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi się samodzielnie odprężyć. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i poddaję się Twojej miłości.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Pozytywne towarzystwo

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski prowadziła mnie ku ludziom skłonnym do zapewniania wsparcia oraz strzegła przed zacieśnianiem więzi z tymi, którzy będą ograniczali mój rozwój. Modlę się, żebyś zesłał swoje piękne anioły, które pomogą mi dostrzec różnicę pomiędzy tymi dwoma rodzajami ludzi i zapewnią siłę niezbędną do podążania za swoim wewnętrznym przewodnictwem nawet wtedy, gdy nie będzie to dla mnie łatwe. Otwieram swoje serce i ducha na tych, którzy nakłonią mnie do życia w sposób świadomy, autentyczny i pełen miłości. Pozwól mi z radością zaakceptować wyzwania, które będą z tym związane. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i zaczynam wypatrywać swoich nowych towarzyszy.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Oświetlanie innym drogi

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski rozświetlała życie innych ludzi, w szczególności tych, którzy obecnie tkwią we własnej ciemności. Proszę, spraw, żeby mój uśmiech, ciepło, zainteresowanie i współczucie wyzwoliły we wszystkich osobach, z którymi się dzisiaj zetknę, poczucie bycia dostrzeżonym, kochanym i cenionym przeze mnie. Pozwól temu zadaniu stać się moim obecnym celem. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę. Jestem gotowy, aby służyć z miłością!

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Ufanie innym

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski uwolniła mnie od potrzeby sprawowania ciągłej kontroli nad wszystkim. Niech zamieni ona moje wątpliwości na zaufanie w stosunku do Ciebie i innych ludzi. Pozwól mi współtworzyć zamiast zagarniać wszystko dla siebie. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by przyniosły mi pomoc i otworzyły serce, dzięki czemu będę w stanie ją przyjąć. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i budowanie we mnie wiary w innych ludzi.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Poprawianie relacji

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi dostrzegać to, w jaki sposób moje relacje międzyludzkie cierpią wskutek mojego wycofania, wahań nastrojów, impulsywnych działań czy obronnego mechanizmu mojego ego, które wymusza na mnie konieczność udowadniania, że to ja mam rację, a inni są w błędzie. Modlę się, byś pozwolił mi się uwolnić od tych wzorców raz na zawsze i umożliwił otwarcie mojego serca poprzez miłość i akceptację w stosunku do siebie samego, jak i innych ludzi. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by podniosły poziom mojej wibracji osobistej na szerszą i bardziej kochającą częstotliwość, dzięki czemu będę w stanie tworzyć i podtrzymywać ten rodzaj satysfakcjonujących relacji, jakich od zawsze pragnąłem. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i pomoc w osobistym rozwoju.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Bycie upartym

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi zaprzestać bycia upartym i przekonanym wyłącznie o własnej racji, zanim spowoduję więcej bólu u siebie i innych ludzi. Uwolnij mnie od buntowniczości i strachu przed byciem kontrolowanym. Zamiast tych uczuć pozwól mi się stać bardziej wrażliwym i skłonnym do współpracy z ludźmi, z którymi dzielę życie. Pomóż mi wyrzec się zadufanego wyobrażenia o sobie, które sprawia, że zawsze uważam wybraną przez siebie drogę za najlepszą. Pozwól mi otworzyć moje serce i umysł na wiedzę, że jest wiele sposobów funkcjonowania w życiu. Niech wybaczę sobie mój dotychczasowy upór i się od niego uwolnię. Pomóż mi akceptować wpływ innych ludzi wtedy, gdy działają oni w moim interesie, i pozwól działać w sposób uwzględniający ich potrzeby przy jednoczesnym niewyrzekaniu się tego, co jest dla mnie ważne. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę, ponieważ jestem pewien, że wzmocni ona moje relacje z innymi i przyniesie mi większy spokój.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Okazywanie innym szacunku

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pozwoliła mi przez cały dzisiejszy dzień zachowywać się w sposób wyrażający miłość i szacunek, zarówno wobec siebie, jak i innych ludzi. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi zwolnić w codziennym biegu i być w pełni świadomym obecności innych ludzi. Niech nie pozwalają, żebym mijał ich w biegu, mając na uwadze jedynie realizację swoich własnych zadań. Poszerz moje horyzonty, dzięki czemu będę w stanie widzieć również to, za czym się nie rozglądam, wskutek czego zyskam wiedzę odnośnie tego, jak moje czyny i zachowania wpływają na ludzi z mojego otoczenia. Pozwól sympatii i docenianiu innych ludzi przepływać przez moje słowa i przypominaj mi o konieczności częstego i szczerego mówienia „dziękuję”. Całym moim sercem i całą moją duszą dziękuję Ci za okazaną pomoc i już wypatruję pozytywnych zmian w moim wnętrzu.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Niebranie niczego do siebie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi nie brać niczego zbyt osobiście. Uczyń mnie świadomym tego, jak wiele mogę zyskać z każdego wymagającego doświadczenia, jakie staje się moim udziałem, bądź też z relacji z każdą trudną lub rozczarowującą mnie osobą. Pozwól mi w pełni wykorzystywać wszystkie te trudne kwestie do przyspieszania mojego wewnętrznego rozwoju. Kontroluj, proszę, moje delikatne ego, ponieważ mam świadomość, że z reguły niewłaściwie interpretuje ono rozmaite sytuacje i uznaje je za działania skierowane przeciwko mnie oraz powodujące u mnie masę zbytecznego bólu i cierpienia. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi pamiętać, że nie wszystko dotyczy tylko i wyłącznie mnie. Niech zapewnią mi one umiejętność dostrzegania tego, co kryje się za moim poczuciem braku bezpieczeństwa. To jest moja modlitwa na dziś.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Trudne relacje

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski utrzymywała moje serce otwarte w momentach, kiedy mam do czynienia z trudnymi relacjami, która to sytuacja obecnie dotknęła mnie i mojego partnera (bądź inną osobę). Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi dostrzegać mój udział w naszych przepychankach oraz duchowe lekcje, jakie są związane z zaistniałymi problemami, a które muszę odrobić, by przełamać impas, w jakim się znaleźliśmy. Proszę, prowadź każdy mój krok na drodze do głębszego, bardziej kochającego i wyrozumiałego serca, abyśmy mogli znaleźć w sobie spokój i ufność oraz wrócić do przyjaźni i miłości, która nas kiedyś łączyła. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na uzdrowienie, jakim mnie obdarzysz.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Akceptowanie innych takimi, jakimi są

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski powstrzymywała mnie przed byciem tak próżnym, by sądzić, że jestem w stanie zmienić druga osobę w coś lub kogoś, kim chciałbym, by ona była. Powstrzymuj mnie przed myśleniem, że wiem, co będzie dla innych dobre, w stopniu większym niż oni sami. Nie pozwól mi żyć w przekonaniu, że jestem w stanie naginać wolę innej osoby, by realizowała ona moje zamiary. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi szanować i doceniać innych takimi, jakimi są. Zapewnij mi łaskę potrzebną do zastąpienia arogancji akceptacją i miłością. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i prowadzenie mnie w kierunku akceptacji.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wdzięczność za bolesne lekcje

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

dziękuję Ci za wszystkie dary, jakie otrzymałem od tych, którzy sprawili mi najwięcej bólu. W całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski uwolniła mnie od gniewu i żalu wobec nich. Modlę się, żebym mógł w pełni docenić dary, jakie mi przynieśli. Pozwól odczuwanemu przeze mnie bólowi przeminąć, dzięki czemu będę w stanie uwolnić się od ciężkiej energii, która obecnie rządzi w moim sercu. Pobłogosław na drogę moim dotychczasowym oponentom, dzięki czemu będą w stanie odnaleźć szczęście i wewnętrzny spokój, podobnie jak ja. Dziękuję Ci teraz, całym moim sercem i całą moją duszą, za sprowadzenie mnie do tego miejsca pełnego zrozumienia.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Błogosławienie innych

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w tym dniu modlę się za swoich przyjaciół i rodzinę. W całej swej skromności proszę o to, byś pobłogosławił ich życie miłością i wspieraniem ich marzeń na każdy możliwy sposób. Niech ich zmartwienia zostaną rozwiane, a modlitwy wysłuchane. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i obmycie nas wszystkich Twoją łaską.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

CIESZENIE SIĘ PODRÓŻĄ

Modlitwy o piękniejsze życie

W tej części znajdziesz modlitwy zawierające prośby o znalezienie odprężenia i ponowne radowanie się życiem. Zamieściłam tu modlitwy o przyciąganie pieniędzy, bycie bardziej radosnym i twórczym, otwieranie swojego serca na dobrodziejstwa życia, wychodzenie z zaufaniem w kierunku obejmowania nowych odpowiedzialności i wiele więcej. Odmawianie tych modlitw wywoła u ciebie powstanie uczucia zaufania i odnowienia umiejętności kochania życia, niezależnie od tego, co by ono przynosiło.

Otwieranie serca

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby błogosławieństwo Twojej łaski pomogło mi opuścić obronną gardę i przestać odpychać od siebie innych ludzi, a także uleczyć dawne rany w moim wnętrzu, ponieważ powstrzymują mnie one przed dopuszczaniem do siebie innych osób. Wiem, że w takich chwilach kieruje mną strach, że ci ludzie mogą zadać mi ból. Pozwól mi pokonać ten strach i ułatw otwarcie serca, które w tej chwili jest zamknięte, dzięki czemu zyskam możliwość otrzymywania miłości i prawdziwej przyjaźni, których szukam u innych. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi pozdrawiać świat z miejsca pełnego miłości własnej, siły i pewności siebie, a nie z pozycji strachu, słabości i podejrzliwości. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za usunięcie tych trudności z mojego serca.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wdzięczność za błogosławieństwa obecne w życiu

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

dziękuję Ci za błogosławieństwo zdrowia. Dziękuję za pobłogosławienie mnie rodziną i przyjaciółmi. Dziękuję Ci za pobłogosławienie mnie Twoją kreatywnością. Dziękuję za błogosławieństwo miliardów możliwości, jakie mi stwarzasz każdego dnia. Dziękuję za piękną planetę, na której mam przywilej żyć. Dziękuję Ci za wolność bycia sobą. W całej swej skromności dziękuję moim sercem i moją duszą za wszystkie najbardziej szczodre błogosławieństwa, które napłynęły do mnie na powyższe sposoby, jak i na wiele innych.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Stawanie się źródłem światła

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski umożliwiła mi słuchanie innych bez poczucia, że koniecznie powinienem ich „poprawiać”. Spraw, bym zamiast tego przekonywał ich o tym, że są w stanie samodzielnie poradzić sobie z trudnościami, jakie umieszcza przed nimi życie. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by przyniosły mi śmiech, perspektywę, klarowność i właściwy kierunek, stale przypominając mi o ich wewnętrznym świetle. Pozwól mi zrobić to samo dla siebie. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i pozwolenie, abym się stał źródłem światła.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Przyciąganie pieniędzy

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski uwolniła mnie od ograniczających mnie myśli i sabotujących moje zamiary przekonań dotyczących pieniędzy. Modlę się, byś przekierował moje skupienie na wiarę w siebie i zdolność do łatwego przyciągania pieniędzy poprzez wykonywanie pracy, którą kocham, i wkładanie miłości we wszystkie czynności, jakimi się zajmowałem. Modlę się, byś wysłał do mnie swoje anioły, aby pomogły mi odzyskać moc osiągania finansowego sukcesu. Chcę wykorzystać do tego dary i talenty, którymi zostałem pobłogosławiony. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i zdjęcie ze mnie dotychczasowego lęku.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Rozkładanie skrzydeł

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski wyzwoliła mnie z martwego punktu, w jakim utknął mój związek, i pozwoliła w końcu rozłożyć skrzydła. Uwolnij mnie od odczuwanej przeze mnie chęci, by pozostawać tak nieszczęśliwym, jak jestem obecnie, i od mojej fałszywej wiary dotyczącej tego, że mogę zmienić mojego obecnego partnera w rodzaj osoby, jaką chciałbym, żeby on był. Pozwalaj mi zaakceptować, że nasz związek nie działa i nigdy nie zacznie, więc mogę z niego odejść. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi przyciągnąć do siebie ten rodzaj partnera, który nie tylko jest dla mnie dostępny, ale także potrafi zapewnić mi autentyczny związek, wskutek czego będę w stanie stworzyć obecnie ten rodzaj relacji, jakiej pragnę i na jaką jestem obecnie gotów. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na te błogosławieństwa.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Bycie bardziej radosnym

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski zapewniła mi inspirację niezbędną do bycia dzisiaj bardziej radosnym i skłonnym do zabawy. Niech te zajęcia zastąpią to, co zwykłem codziennie robić i co może mnie już nieco nudzić. Uwolnij mnie od ścisłej rutyny, w którą sam się dobrowolnie wpędziłem, a która nie pozwala zbliżyć się do mnie innym ludziom i wskutek tego utrzymuje mnie w pułapce monotonnego znoju. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły. Niech dostarczą mi one zaproszenia od innych ludzi, dzięki czemu będę mógł wyjść z domu i zaangażować się w nowe rzeczy. Spraw, bym zawsze przyjmował owe zaproszenia. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wyczuwanie dobroci życia

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski usunęła opór, jaki czuję w stosunku do szczęścia i spokoju. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi dostrzegać dobro w życiu i wykorzystywać moje talenty do dzielenia się nim z innymi. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na spodziewane dzisiaj błogosławieństwa.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Zaufanie w trakcie zmian

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski zwiększyła moją pewność siebie. Czuję w swoim wnętrzu niepewność oraz mam wrażenie, że nie jestem bezpieczny podczas zachodzących obecnie zmian. Mam jednocześnie świadomość, że moje negatywne uczucia mogą się przenieść na innych. Proszę, pozwól mi wybaczyć i uwolnić z siebie wszystko, co blokuje miłość do siebie i poczucie bycia godnym. Zapewnij mi łaskę niezbędną, by podnieść swoje poczucie własnej wartości i rozbudzić we mnie najwyższą ekspresję swojego pięknego ducha. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi emanować światłem miłości, niosąc je całemu światu i z pewnością siebie iść naprzód, kiedy tylko znajdę swoją drogę. Otocz mnie swoją miłością, dzięki czemu będę w stanie nieustannie trzeźwo stać na ziemi i czuć się bezpiecznie podczas okresów zmian. Pozwól mi w ich trakcie mieć pewność pozytywnych przełomów oraz dbaj o to, by nie czyniły mnie one nieszczęśliwym. To samo dotyczy tych, którzy są wokół mnie. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Podejmowanie ryzyka

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski zapewniła mi odwagę niezbędną do podjęcia ryzyka, którego dotychczas unikałem. Zastąp moje wahanie i strach pełnym zaufaniem w moc mojego ducha. Pozwól mi wyjść poza swoją strefę komfortu i doświadczać więcej z tego cudownego życia. Pomóż mi doświadczać wszystkiego, co jest dobre dla mojego ducha, a nie unikać tego, przed czym ostrzega mnie strach. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi w siebie wierzyć i w końcu podążyć za marzeniami. Jestem na to gotów.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Nauki płynące z duchowych lekcji

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

jestem otwarty na wszystko, co służy mojemu rozwojowi, podnosi poziom mojego ducha oraz pomaga mi lepiej służyć innym i Tobie. Pokornie proszę o wysłanie do mnie aniołów i duchowych pomocników, aby pomogli mi oni spełnić to pragnienie. Wypełnij mnie swoją łaską. Spraw, by przepływała ona przez wszystko, co mówię i robię. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i pozwolenie mi na uczestnictwo w tych duchowych lekcjach.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie od obsesji związanej z wagą ciała

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski uwolniła mnie od niezdrowej obsesji związanej z moją wagą i wyglądem fizycznym. Modlę się, byś wyzwolił mnie z sideł tego strachu i by strach przed byciem niezaakceptowanym przez otoczenie został na dobre zastąpiony cieszeniem się z bycia we własnej skórze, niezależnie od tego, jaka by ona była. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by nakierowały moją energię na kochanie swojego ciała takim, jakim już jest, traktowanie go z należnym szacunkiem, zaopatrywaniem we wszystko, co potrzebne, poprzez zdrowe i zrównoważone odżywianie, codzienne ćwiczenia i zaprzestanie umartwiania się swoją wagą raz na zawsze. Pozwól mi myśleć o rzeczach, które wniosą do mojego serca jeszcze więcej światła i miłości. To jest moja najgłębsza modlitwa na dziś.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Bycie otwartym na dobre rzeczy

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski sprawiła, że będę z gotowością oczekiwał dobrych rzeczy, które dzisiaj znajdą się na mojej drodze, dzięki czemu będę w stanie otworzyć się na wszelkie błogosławieństwa Wszechświata i nie zamykać się na cokolwiek, co mogłoby napawać mnie lękiem przed zranieniem bądź niepokoić perspektywą rozczarowania. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i ponowne otwarcie mojego życia na dobra wszechświata.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Kreatywność i zabawa

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski uwolniła mojego twórczego ducha. Udziel mi łaski, bym śpiewał, zatracał się w tańcu, tworzył szaloną muzykę, malował pomieszane ze sobą obrazy i tworzył tak, jak robiłem to w dzieciństwie. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi wyzwolić tę część mnie, która uwielbia tworzyć dla samej towarzyszącej temu aktowi radości. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i pomoc w wyzwoleniu samego siebie.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Znajdowanie rozwiązań

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi pozostawiać za sobą problemy tego świata oraz skierowała całą moją koncentrację na kreatywne rozwiązywanie istniejących trudności. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by nakierowały moją uwagę na zadawanie nowych pytań, eksplorowanie nowych zaułków i niezostawianie choćby jednego nieodwróconego kamienia podczas starań mających na celu rozwiązanie istniejących problemów, a nie kreowanie nowych. Pomóż mi w kroczeniu własną drogą życia i wspomagaj w próbach radowania się nią. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Dostrzeganie w każdym światła

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi dostrzegać święte światło Twojej wspaniałości, zarówno we mnie, jak i w innych ludziach. Niechaj Twoja łaska ułatwi mi dojrzenie w sobie wszystkiego, co dostrzegam także poza sobą. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na te błogosławieństwa.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Ufanie boskiemu planowi

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi zapamiętać, że nic w moim życiu nie dzieje się bez przyczyny. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi odkrywać owe ukryte uzasadnienia. Proszę, chroń mnie od upadku spowodowanego urokiem i kuszącą perspektywą bycia ofiarą, która prowadzi mnie wprost do bolesnych wydarzeń w moim życiu osobistym i powstrzymuje przed znalezieniem opartej na miłości i pełnej świadomości odpowiedzi na to, z czym przyszło mi się skonfrontować. Zapewnij mi odporność niezbędną do stawienia czoła moim problemom (nawet wtedy, gdy wydają mi się one niemożliwe do pokonania) z siłą, odwagą i zdolnością niesienia w sobie kreatywności i łaski. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Cieszenie się życiem

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi dzisiaj cieszyć się życiem, a nie na nie narzekać. Zapewnij mi, proszę, zdolność bycia optymistą i postrzegania szklanki jako do połowy pełnej, a nie w połowie pustej. Pomóż mi złagodzić moje zbyt surowe, stwarzające iluzję pustki skłonności na tyle, bym mógł się w końcu dobrze bawić. Pozwól mi dać sobie samemu pozwolenie, abym znalazł czas na powąchanie róż, zasmakowanie czekolady, słodyczy i cieszenie się życiem. Niechaj moje nowe nastawienie zastąpi agresywny pęd przez cały dzień w poczuciu, że brakuje mi w tej pogoni wszystkiego. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i pobłogosławienie mojego życia.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Napotykanie nowych możliwości

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski utrzymywała mój umysł otwartym i w pełni skupionym, ponieważ przede mną pojawiają się zarówno nowe możliwości, jak i wymagania. Dotyczy to mojego domu, pracy oraz całego życia rodzinnego. Proszę, pomóż mi wykorzystać okazję, szybko nauczyć się wszystkiego, co jest z nią związane, zrobić to, co musi zostać zrobione, i nie zawieść tych, którzy obecnie na mnie liczą. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły i duchowych pomocników, by pokazali mi oni, jak mam postępować i jak unikać uczucia przytłoczenia urazy bądź zagrożenia. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i pomoc w nabraniu pewności siebie.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie od frustracji

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

dziękuję za wyzwanie polegające na odpuszczeniu części kontroli dzięki opieraniu się na pomocy tych, którzy wywołują u mnie tak wiele frustracji. W kontaktach z nimi uczę się być bardziej cierpliwym, wyrozumiałym i skłonnym do akceptacji różnic, co w dłuższej perspektywie tylko uczyni moje życie o wiele łatwiejszym. Błogosławię im i dziękuję za to, że ich duchy podjęły się tej nieprzyjemnej roli w moim życiu. Dziękuję również, z całego serca i całej duszy, za stworzone mi obecnie okazje do rozwoju.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

NOWE HORYZONTY

Modlitwy o więcej miłości i światła

W tej części znajdziesz modlitwy pomagające otworzyć serce na miłość oraz uznanie i odbieranie całej miłości, jaką zsyła na nas Wszechświat. Znajdziesz tutaj modlitwy wyrażające wdzięczność, proszące o wskazanie sposobów, w jakie możesz służyć innym, takie, które wyrażają życzliwość i współczucie dla wszystkich istot, i wiele więcej. Korzystanie z tych modlitw pomoże podnieść twoją osobistą wibrację i wprowadzi cię na wyższą, pełną bezwarunkowej miłości częstotliwość.

Wdzięczność za pomoc w rozświetlaniu mroku

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

dziękuję Ci za oświetlenie mojej drogi przez ciemność oraz za utrzymywanie mego serca otwartym na miłość i wskazówki. Czuję Twoją obecność w moim sercu i kościach. Wyczuwam, jak oczyszcza mnie ona z tego, co było, a zarazem przygotowuje na to, co dopiero nadejdzie. Jestem wdzięczny za Twoją miłość.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wdzięczność za małe rzeczy

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

dziękuję Ci za drobne rzeczy, które czynią moje życie tak cudownym. Dziękuję za filiżankę pełną dobrej, aromatycznej kawy. Dziękuję za piękne kwiaty w moim ogrodzie. Dziękuję za wygodny fotel, w którym siedzę, i dobrą poduszkę, na której składam głowę do snu. Dziękuję za moje słodkie zwierzątko (zwierzątka) i drzewa rosnące przed moimi drzwiami. Dziękuję za piękno muzyki, której słucham w radiu (lub na iPodzie). Dziękuję za te wszystkie słodycze i wiele więcej. Dziękuję z całego serca i całej duszy za wszelkie proste błogosławieństwa w moim życiu.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Nauka płynąca z lekcji

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski umożliwiła mi zrozumienie wartości wszelkich trudnych doświadczeń, jakie miały dotychczas miejsce w moim życiu. Pozwól mi także zrozumieć dary, jakie każde z tych zdarzeń wniosło do mojej codzienności. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, dzięki którym będę w stanie poczuć się w pełni wolnym i pójść naprzód, nie wiążąc do siebie przeszłego bólu, a zamiast niego koncentrując się na otrzymywanych darach i akceptując je. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, które dzisiaj staną się moim udziałem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Współczucie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi odnaleźć w sobie akceptację i współczucie w stosunku do wszystkich innych osób. Jeszcze nie udało mi się osiągnąć pełni tego stanu, ale z każdą chwilą się do niego zbliżam. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi utrzymywać moje serce otwarte, dzięki czemu stanie się ono jedynym sposobem nawiązywania interakcji z innymi osobami. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz stopniowe rozwijanie mojego współczucia i opartej na miłości uprzejmości.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Bycie miłym i pełnym miłości

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski pomogła mi stać się pełniejszą miłości osobą. Modlę się, by moje słowa, niezależnie od tego, do kogo byłyby one wypowiadane, były miłe i nacechowane wymienionym wyżej uczuciem. Proszę, spraw, by wszystkie podejmowane przeze mnie działania były cierpliwe i pełne miłości wobec osób, z którymi są związane. Modlę się, by moje myśli pełne były akceptacji i miłości wobec ludzi, których dotyczą, włączając w to mnie samego. Modlę się w podziękowaniu za to, że jestem otoczony miłością i pragnę ją rozdawać wszystkim ludziom, dokądkolwiek bym się nie udał. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz z pewnością, że zostanie ona wysłuchana, czekał będę na błogosławieństwa, które dzisiaj staną się moim udziałem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Uwolnienie od karmy

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę o przebaczenie i rozszerzam swoje przebaczenie na wszystkich ludzi, wobec których mam karmiczny dług. Chcę, by owo przebaczenie funkcjonowało już między nami zawsze, zaczynając od dnia obecnego. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi dokonać transformacji mojego bólu w zrozumienia i wdzięczność za lekcje, które stały się moim udziałem, jak również dary, które dzięki nim otrzymałem. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wdzięczność za dobrobyt

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

dziękuję za pomoc w przyciąganiu do mojego życia coraz większego dobrobytu, dzięki czemu jestem w stanie się zrelaksować i z łatwością płacić rachunki. Dziękuję za umożliwienie mi dzielenia się moimi darami i talentami w najbardziej produktywny i twórczy sposób. Dziękuję również za otrzymywanie za to hojnej zapłaty. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moje modlitwy oraz za błogosławieństwa, jakie od Ciebie otrzymałem.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Kochanie w pełni

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski utrzymywała moje serce w pełni otwarte, również w sytuacjach, w których będę przeczuwał, że nie jest bezpiecznie się otwierać na innych. Udziel mi łaski, bym kochał się w całości mojej istoty, nawet jeśli będzie to miłość nieodwzajemniona. Daj mi odwagę, aby w pełni kochać, nawet jeśli obiekty owej miłości nie są w stanie jej w pełni otrzymać. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomogły mi kochać siebie bez względu na wszelkie okoliczności. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę oraz za zaoferowanie mi tych błogosławieństw.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Służenie innym

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

zawierzam Ci mojego ducha. Korzystaj ze mnie przez cały dzisiejszy dzień. Korzystaj z mojego umysłu, serca i ciała, by w ten sposób przysłużyć się innym ludziom. Składam w Twoje ręce swoją wolną wolę i proszę Cię, byś zesłał do mnie swoje anioły. Niech wskażą mi sposób służenia innym tak, jak byś chciał, bym to czynił. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i pozwolenie mi na bycie do usług innych.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Zmiana kierunku

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

dzisiaj modlę się o inspirację. W całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski oczyściła moją percepcję i rozbudziła ducha, dzięki czemu zaprzestanę marnowania swojego czasu i energii na to, czego nie kocham. Dzięki temu będę w stanie znaleźć czas i energię na to, co kocham i czym naprawdę chcę się zająć. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za pomoc w skierowaniu swoich kroków ku miłości oraz z pewnością, że moja modlitwa zostanie wysłuchana, czekał będę na dokonanie się zmiany kierunku moich działań.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Po prostu amen

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

dziękuję Ci za łaskę, w jakiej mogłem pławić się przez wszystkie dni mojego życia. Dziękuję za wszystkie hojne błogosławieństwa w mojej codzienności. Dziękuję za nieprzebrane zasoby miłości, które dotarły do mojej duszy. Akceptuję Twoją łaskę, błogosławieństwo oraz miłość i z całego serca oraz duszy składam Ci najszczersze podziękowania.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Szanowanie Ziemi

Najświętsza Matko Ziemio,

Boskie, pełne miłości źródło wszelkiego życia,

dziękuję Ci za tę oszałamiającą planetę, na której żyjemy. Dziękuję Ci za majestatyczne góry i piękne morza. Dziękuję za zapewnianie nam bogactwa plonów zbieranych z pól oraz powietrze, którym oddychamy. Dziękuję za Twoje nieskończone piękno i mrowie błogosławieństw, jakie ta planeta nam zapewnia. Proszę, przebacz nam to, że nie jesteśmy z nią odpowiednio związani i na tak wiele sposobów okazujemy Twojemu cudownemu darowi brak szacunku. Rozbudź nasze dusze i pomóż nawet najliczniejszym istotom na planecie zdać sobie sprawę z tego, że krzywdząc Ciebie, możemy jednocześnie zaszkodzić sobie. Pozwól nam uczyć się szybko, zanim dokonamy na planecie nieodwracalnych szkód. Proszę, wysłuchaj mojej modlitwy.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Pokój na świecie

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

dzisiaj modlę się o uzdrowienie świata. Proszę o pomoc tym, którzy pogrążeni są w chaosie wojny. Modlę się w intencji tych, którzy ucierpieli fizycznie bądź stracili swoje domy. Modlę się za tych, którzy utracili całe swoje rodziny. Modlę się w intencji osób, które utraciły poczucie bezpieczeństwa. Modlę się także za tych, którzy stracili swoje życie. Modlę się za ludzi, którzy utracili kontakt ze swoimi sercami i duszami. Proszę Cię, byś rozbudził ich serca, które z kolei na nowo obudzą w nich człowieczeństwo. Tylko w ten sposób wszyscy możemy powrócić do egzystencji wolnej od strachu. Modlę się, byś wybaczył nam wszystkim.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

POWRÓT DO DOMU MOJEGO DUCHA

Modlitwy o miłość i wdzięczność

W tej części znajdziesz modlitwy wdzięczności i uznania, prośby o błogosławieństwa i łaski, jak również modlitwy pomagające celebrować życie. Te modlitwy wypełnią twoje serce radością i wewnętrznym spokojem. Dzięki nim poczujesz się jak w domu poprzez powrót do twojego pięknego ducha i prawdziwego ja.

Wdzięczność za Twoją łaskę

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

Twoja miłość mnie wypełnia. Wszędzie wokół siebie czuję Twoją pełną miłości obecność. Doświadczam Cię w moich wspaniałych przyjaciołach i rodzinie. Doświadczam Cię w pracy. Doświadczam Cię w cieple domowego ogniska. Doświadczam Cię w obfitości jedzenia na moim stole. Doświadczam Cię w talentach ludzi wokół mnie. I doświadczam Cię nawet w bolesnych chwilach, ponieważ wiem, że Twoja miłość jest ze mną również w czasie wewnętrznego rozwoju. Jestem Ci za to wszystko bardzo wdzięczny.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wyłącznie miłość

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

kocham Ciebie. Kocham Ciebie. Kocham Ciebie. Kocham siebie. Kocham siebie. Kocham siebie.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Szerzenie radości

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski umieściła na mojej twarzy uśmiech i rozwarła kurtynę mojego serca, wskutek czego Twoja miłość i światło będą w stanie przeze mnie emanować. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by rozsiewały obecną we mnie radość na wszystkich, których w dniu dzisiejszym spotkam. Proszę, niech mój śmiech wygładza zmarszczki wszędzie, gdziekolwiek pójdę, a przywołując radość, niech zachęca ludzi do przyłączenia się do mnie w jej przeżywaniu. Pozwól, bym w ten sposób rozprzestrzeniał pozytywną, podnoszącą na duchu energię wszędzie, gdzie tylko się udam. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za dzisiejszą odpowiedź na moją modlitwę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Przynoszenie miłości

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę, żeby uzdrawiająca moc Twojej łaski uczyniła mnie źródłem humoru, wszystkiego, co pozytywne, i ułatwienia w trudnościach. Niech z tego źródła czerpią swobodnie wszyscy, których napotkam na mojej drodze. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by pomagały mi przypominać sobie, że niesienie miłości jest najważniejszą pracą, jaką tylko można wykonywać. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę i umożliwienie mi niesienia miłości dla świata.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Dziękowanie duchowym strażnikom

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

dziękuję wam, strażnicy ze świata duchów, którzy strzeżecie mnie i pomagacie mi po drodze. Dziękuję wam za prowadzenie moich myśli i właściwe kierowanie mojej uwagi, jak również moich stóp. Dzięki wam znajduję drogę powrotną zawsze wtedy, gdy wydaje mi się, że się zgubiłem. Kiedy czuję strach, to świadomość waszej obecności dodaje mi otuchy. Dzięki wam w trudnych chwilach jestem w stanie odzyskać pewność siebie i odwagę. Jestem wam za to tak bardzo wdzięczny. W całej swej skromności raz jeszcze składam płynące z serca podziękowania za waszą pomoc.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Wdzięczność za swój wewnętrzny spokój

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

dziękuję za spokój umysłu, jakiego właśnie doświadczam. Dziękuję Ci za miłość i wsparcie, które mnie otacza. Dziękuję za mądrość niezbędną do uznania niektórych spraw za elementy przeszłości i zdolność pójścia naprzód z poczuciem spokoju. Dziękuję Ci za uzdrowienie mojego zranionego serca. Całym moim sercem i całą moją duszą dziękuję Ci za wszystkie błogosławieństwa w moim życiu.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Błogosławienie naszych posiłków

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

dziękuję za wspaniały posiłek, który stawiasz przed nami, oraz za to, że pozwalasz nam dzielić się tym cudownym pożywieniem z tymi, których kochamy. Niech to pożywienie nas odżywia, zarówno nasze ciała, umysły, jak i dusze oraz zapewnia siłę naszym duszom i sercom, abyśmy mogli kontynuować dzielenie się Twoją miłością i światłem z wszystkimi ludźmi. Jesteśmy głęboko wdzięczni za Twoje błogosławieństwa.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Alleluja

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

wypełnij dzisiaj moje serce swoją pieśnią. Wznieś mój głos i pozwól mi wygłaszać peany na Twoją cześć. Zostałem przez Ciebie obdarowany tak wieloma błogosławieństwami i chcę wyrazić w obecności całego świata miłość, jaką Ciebie darzę. Alleluja. Alleluja. Alleluja.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Docenianie boskiej pomocy

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

dziękuję za tak znakomite prowadzenie mnie w ciągu tych wszystkich lat mojego życia. Dziękuję za Twoją opanowaną, spokojną obecność, którą czuję w każdym uderzeniu swojego serca. Dziękuję za budzenie mnie, gdy zasnąłem. Dziękuję za dyskomfort, jaki poczułem, gdy skłamałem sobie albo innym. Dziękuję za zachęcanie mnie do podejmowania ryzyka wbrew majaczącym przede mną strachom. Dziękuję za umiejętność śmiania się z siebie i kochania własnego życia. Dziękuję za świetne pomysły, które mi dałeś, i za możliwość ich realizowania. Dziękuję za ludzi, którzy mnie kochają. Dziękuję za wyjaśnienia w chwilach zmieszania. Dziękuję za Twoją nieustanną miłość, którą dostrzegam podczas drogi powrotnej do domu.

Całym moim sercem i całą moją duszą duszą dziękuję Ci za zesłanie mi tak licznych błogosławieństw.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

Kroczenie w łasce

Najświętszy Boże Ojcze i Matko,

Boskie światło pełne miłości

i serce wszechświata,

w całej swej skromności proszę o uzdrawiającą obecność Twojej łaski, dzięki czemu będę w stanie pozdrawiać świat tak, jak byś sam to czynił. Modlę się o to, by Twoja łaska była światłem w moich oczach, uśmiechem na twarzy, uprzejmością i cierpliwą obecnością w sercu. Niech ujawnia się ona we wszystkich moich relacjach z innymi ludźmi. Ześlij do mnie, proszę, swoje anioły, by zapewniły mi miłość, której szukam. Proszę o to ze świadomością, że owa miłość wkrótce do mnie dotrze. Z góry dziękuję, całym moim sercem i całą moją duszą, za odpowiedź na moją modlitwę.

Z nieskończoną miłością za okazaną łaskę, Amen.

OSTATNIA MODLITWA

Od czasu ukończenia mojej pielgrzymki Drogą św. Jakuba moje życie pozostawało pełne wyzwań. Doświadczyłam bardzo bolesnego rozwodu, musiałam sprzedać dom, wyprostować wiele życiowych kwestii i przenieść się do Paryża, by tam rozpocząć wszystko od nowa. Żadna z tych spraw nie była dla mnie łatwa.

Aż do dziś jednak, pomimo wszystkich wzlotów i upadków, moje serce pozostawało spokojne, ponieważ nieustannie wspierały mnie oznaki wszechobecnej miłości, przewodnictwa i wsparcia Najświętszego Boga Ojca i Matki. Za każdym razem, gdy się modliłam, wyczuwałam obecność tej cudownej istoty.

Jestem pewna, że w twoim życiu istnieje również wiele wyzwań. To jest istota bycia człowiekiem. Życie jest tymczasowe, a zmiany w trakcie jego trwania są nieuniknione. Życie jest jednak jednocześnie piękne i cudowne ponad wszelkie wyobrażenie.

I zapewniam cię, całym moim sercem i całą moją duszą, że doświadczysz cudu i piękna swojego życia tak samo jak ja, jeśli będziesz się codziennie modlić.

To jest również moja największa modlitwa, by twoje serce odnalazło głęboki i trwały spokój, choćby nie wiem co się działo w twoim życiu.

Z wyrazami najszczerszej miłości

Sonia

PODZIĘKOWANIA

Pragnę wyrazić swoją najgłębszą wdzięczność i docenienie wszystkim tym, którzy odpowiedzieli na moje modlitwy i pomogli stworzyć niniejszą książkę. Dziękuję moim cudownym córkom, Sonii i Sabrinie, które zachęcały mnie do kontynuowania pisania, oraz mojej drogiej przyjaciółce, Marze Zimmerman, która z miłością zapoznała się z każdą z zawartych tu modlitw i przekazała mi cenne uwagi na temat mojej twórczości. Dziękuję wam z całego serca. Pragnę również podziękować fantastycznej redaktor wersji anglojęzycznej, Lindzie Kahn, która pomogła nadać obecny kształt tej cudownej książce i wspierała mnie w wybieraniu do niej modlitw. Lindo, raz jeszcze dziękuję ci za twoją nieocenioną pomoc. Jestem również dogłębnie wdzięczna pracownikom mojego anglojęzycznego wydawcy, wydawnictwa Hay House, a szczególnie Lisie Bernier i Lindsay DiGianvittorio, za powołanie niniejszego modlitewnika do istnienia poprzez wasz elegancki skład i geniusz. Dziękuję także moim anielskim przewodnikom, którzy słyszą moje modlitwy i dostarczają je Najświętszemu Bogu Ojcu i Matce w moim imieniu. Wszystkim wam jestem niewypowiedzianie wdzięczna.

O AUTORCE

Sonia Choquette jest cenioną na całym świecie autorką, nauczycielką duchową, jasnowidzącą konsultantką i przewodniczką opierającą się na transformacyjnym wizjonerstwie. Ta urocza kobieta obdarzona jest talentem gawędziarskim. Znana jest również ze wspaniałego poczucia humoru i umiejętności adaptacyjnych, dzięki czemu jest w stanie szybko dokonywać przełomów w pracy z ludźmi mającymi trudności psychiczne i duchowe. Sonia jest w stanie z łatwością przywrócić takim osobom znacznie zdrowszy przepływ energii. Jest również autorką 19 międzynarodowych bestsellerów książkowych dotyczących przebudzenia intuicji, osobistego i kreatywnego rozwoju, a także rozwijania wrodzonych zdolności przywódczych, które skrywają się w naszym wnętrzu. Zaliczana do prestiżowego grona bestsellerowych autorów New York Timesa[3].

Dzieła Sonii zostały opublikowane w ponad 40 krajach i przełożono je na 37 języków, co sprawiło, że została ona jednym z najszerzej znanych autorów i ekspertów ze swojej dziedziny na świecie. Ze względu na jej wyjątkowe zdolności jej pomoc jest poszukiwana i ceniona na całym świecie, co sama autorka stara się wykorzystywać, pomagając zarówno osobom, jak i organizacjom, umożliwiając im w znacznym stopniu zwiększyć doświadczenie i umiejętności. Tym samym owe firmy i osoby mogą korzystać z darów dalej, wykorzystując je do wdrażania na optymalnym poziomie swojej wzmocnionej pozycji i dokonanej wskutek współpracy z autorką transformacji.

Sonia zaczęła rozwijać swoje umiejętności w przewodzeniu ludziom już w wieku 12 lat. W tak młodym wieku rozpoczęła rozwijanie swojej wewnętrznej integralności, a następnie kontynuowała podróż tą ścieżką, stając się przewodniczką pomagającą innym ludziom odnajdywać ich prawdziwe ja przy wykorzystaniu wrodzonego daru intuicji. Dziedzictwo autorki kontynuują jej dwie córki, Sonia i Sabrina, każda z nich robi własną karierę w dziedzinie duchowego przewodnictwa i doradztwa.

Działalność dobroczynna Sonii zawiodła ją na warsztaty do południowej Afryki. Zorganizował je tam jej anglojęzyczny wydawca, Hay House, pomagając jej również zorganizować dożywianie sierot chorych na AIDS w ramach organizacji Nurturing Orphans of AIDS for Humanity (NOAH). Jest to doskonałe uzupełnienie jej szerokiej działalności charytatywnej i fundatorskiej w całych Stanach Zjednoczonych.

W 2012 roku Sonia została wyróżniona nagrodą Leader of the Year przez Global Holistic Psychology Association oraz nagrodą Exceptional Human Service przez 1st Global Parliament of Human Spirituality w Hyderabad w Indiach.

Sonia studiowała na Uniwersytecie w Denver oraz na paryskiej Sorbonie. Zdobyła również doktorat American Institute of Holistic Theology. Jest członkinią Transformational Leadership Council i prowadzi własny cotygodniowy program radiowy zatytułowany Six Sensory Living.

Kiedy nie podróżuje po świecie, Sonia zwykła przebywać w Paryżu. Jest zapaloną podróżniczką. Jest bardzo dumna ze swojej pasji i przyznaje, że z każdym dniem podąża w kierunku wewnętrznej nauki i rozwoju. W wolnym czasie lubi tańczyć, grać na pianinie, projektować ubrania i tworzyć własną sztukę. Aby pozostać w formie, uprawia jogę i pilates.

www.soniachoquette.com

[1] Inną poruszającą historię duchowej podróży można znaleźć w książce Karen Henson Jones zatytułowanej „Na krawędzi śmierci”. Publikacja dostępna jest w sklepie www.talizman.pl (przyp. wyd. pol.).

[2] Jak cieszyć się wyjątkowym życiem, opowiada również bestsellerowa autorka Barbara DeAngelis w książce „Fizyka duchowa”. Publikacja do nabycia w sklepie www.talizman.pl (przyp. wyd. pol.).

[3] Publikacje Sonii Choquette oraz innych bestsellerowych autorów New York Timesa dostępne są w sklepie www.talizman.pl (przyp. wyd. pol.).